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ASSISTENTS 
Alcalde-President: 
Sr. Manuel Blasco Balaguer 
Regidors: 
Grup Popular 
Sra. María Pilar Martínez Vedrí 
Sr. Dionisio Farinós Ramos Garijo 
Sr. Juan Molina Martínez 
Sr. Vicente Remolar Forner 
Sr. Jesús Vicente Izquierdo Cañego 
Sra. Patricia Palanques Gómez 
Grup Socialista 
Sr. Ferran Nebot García 
Sra. Josefa María Grifo Salas 
Sra. María José Montolio Ramos 
Sr. David Serna Maestre 
Grup l'Entesa (EU) 
Sr. Miguel Andrés Guillén Izquierdo 
Grup BNV 
Sr. Josep Antoni Meneu i Gaya 
Secretària 
Sra. Carmen Lázaro Martínez  
Interventora 
Sra. Celina Candau Ramos 
Traductor 
Sr. Joaquín Gumbau Torres 
En la Casa de la Vila, a 7 de setembre del 2006, es 
reunixen els senyors abans esmentats, citats en 
primera convocatòria, a fi de celebrar sessió 
ordinària núm. 8/2006 de l'Ajuntament Ple. 
Sent les 20,00 hores, per S.S. s’obri l’acte, i done 
compte jo, la secretària de la corporació, de l'ORDE 
DEL DIA que relate a continuació.- 
 
89/2006,- LECTURA I APROVACIÓ, SI 
PROCEDIX, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA 
DE LA SESSIÓ DE 13/07/2006,- 
Repartida minuta de l’esborrany de l’acta de 13 de 
juliol del 2006, queda aprovada per unanimitat, sense 
cap objecció.. 
90/2006,- DESPATX ORDINARI.- 
Es dóna compte a la corporació dels assumptes 
següents: 
El Sr. alcalde comenta que el divendres 8, comencen 
les festes amb la presentació de la reina de festes: 
primer se celebrarà la setmana cultural i després les 
festes pròpiament dites. Espera que tots disfruten 
d’elles en harmonia. 
Manifesta la seua preocupació pels fets produïts 
durant el passat cap de setmana, que es va cremar  el 
moll del magatzem de FRUTAS FRANCH. Diu que 
en la Comissió d'Hisenda i Governació ja  donà 
compte dels detalls; hi ha una línia d’investigació 
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En la Casa de la Villa, a 7 de septiembre del 2006, 
se reúnen los señores al margen referenciados, 
citados en primera convocatoria, al objeto de 
celebrar sesión ordinaria nº 8/2006 del 
Ayuntamiento Pleno. 
Siendo las 20,00 horas, por S.S. se abre el acto, 
dando cuenta yo, la Secretaria de la Corporación, del 
ORDEN DEL DÍA que relato a continuación.- 
89/2006,- LECTURA Y APROBACIÓN, SI 
PROCEDE, DEL BORRADOR DEL ACTA DE 
LA SESIÓN DE 13/07/2006,- 
Repartida minuta del borrador del acta de 13 de julio 
del 2006, queda aprobada por unanimidad, sin 
objeción alguna.. 
90/2006,- DESPACHO ORDINARIO.- 
Se da cuenta a la Corporación de los siguientes 
asuntos: 
El Sr. Alcalde comenta que el viernes 8, comienzan 
las fiestas con la presentación de la reina de fiestas: 
primero se celebrará la semana cultural y después las 
fiestas propiamente dichas. Espera que todos 
disfruten de ellas en armonía. 
Manifiesta su preocupación por los hechos 
producidos durante el pasado fin de semana, en que 
se quemó el muelle del almacén de FRUTAS 
FRANCH. Dice que en la Comisión de Hacienda y 
Gobernación ya  dió cuenta de los detalles; hay una 
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oberta per part dels cossos de seguretat i quan hi haja 
notícies respecte d’això es donaran a conèixer.  
Per Secretaria es dóna compte dels assumptes 
següents: 
- Comunicació de la FVMP de 7 de juliol de la firma 

del conveni de col·laboració entre esta i la 
"Fundación  Ciencias Sociales y Mundo 
Mediterráneo". 

- Comunicació de l’entitat de sanejament d’aigües de 
la resolució de l’adjudicació del contracte “Servici 
de Funcionament i Manteniment del Sistema de 
Sanejament i Depuració d'Aigües Residuals 
d'Onda, Betxí, Vila-real i Alqueries, a favor de 
l'Empresa Societat de Foment Agrícola 
Castellonenc (FACSA) per les anualitats 2006-
2008. 

- Comunicació de la resolució del director general de 
Transports, Ports i Costes de data 10 de juliol del 
2006, autoritzant la modificació del títol 
concessional quant a la reducció d’expedicions en 
la línia 3, “Vall d'Uixó-Castelló”. 

- Comunicació de l'Ajuntament de Burriana de 
l’acord plenari de 6 de juliol en relació al conveni 
entre el mencionat Ajuntament i el de Betxí sobre 
l'ús d’instal·lacions esportives. Pregunta el Sr. 
Guillén quan entra en vigor el conveni, i contesta la 
Sra. Martínez que no tindrà caràcter retroactiu, que 
les sol·licituds podran començar-se este mes de 
setembre amb l'inici de la temporada. 

- Notificació del Servici Territorial de Formació 
Professional  de la resolució de 8 d’agost, per la 
qual es concedix a este Ajuntament subvenció per a 
la impartició de l’activitat formativa: primera fase, 
Garantia Social, Jardiner, 300 hores. Explica la Sra. 
Martínez que l’any passat ja existia el projecte però 
no va obtindre subvenció i, en canvi, enguany l’ha 
obtinguda. 

- Resolució de 4 de juliol del 2006, de la Conselleria 
Cultura, Educació i Esport, que concedix a este 
Ajuntament subvenció de 7.206,75 € per a la 
millora de les instal·lacions d'arxius municipals. 

- Resolució de 4 de juliol del 2006, de la Conselleria 
Cultura, Educació i Esport, que concedix a este 
Ajuntament subvenció de 142,85 € per a la 
conservació de documents en els arxius municipals.

 
 
 
 
 
 
91/2006,- CRÈDIT EXTRAORDINARI 2/2006 I 
INDEMNITZACIÓ A EMPRESES,- 

línea de investigación abierta por parte de los 
cuerpos de seguridad y en cuanto haya noticias al 
respecto se darán a conocer.  
Por Secretaría se da cuenta de los siguientes 
asuntos: 
- Comunicación de la FVMP de 7 de julio de la 

firma del Convenio de Colaboración entre esta y 
la Fundación Ciencias Sociales y Mundo 
Mediterráneo. 

- Comunicación de la Entidad de Saneamiento de 
Aguas de la resolución de la Adjudicación del 
contrato “Servicio de Funcionamiento y 
Mantenimiento del Sistema de Saneamiento y 
Depuración de Aguas Residuales de Onda, Betxí, 
Vila-real y Alquerías, a favor de la Empresa 
Sociedad de Fomento Agrícola Castellonense 
(FACSA) por las anualidades 2006-2008. 

- Comunicación de la Resolución del Director 
General de Transportes, Puertos y Costas de 
fecha 10 de julio del 2006, autorizando la 
modificación del título concesional en cuanto a la 
reducción de expediciones en la Línea 3, “Vall 
D’Uixó-Castellón”. 

- Comunicación del Ayuntamiento de Burriana del 
acuerdo plenario de 6 de julio en relación al 
convenio entre dicho Ayuntamiento y el de Betxí 
sobre el uso de Instalaciones Deportivas. 
Pregunta el Sr. Guillén cuando entra en vigor el 
convenio, contestando la Sra. Martínez que no 
tendrá carácter retroactivo, que las solicitudes 
podrán comenzarse este mes de septiembre con el 
inicio de la temporada. 

- Notificación del Servicio Territorial de 
Formación Profesional  de la resolución de 8 de 
agosto, por la que se concede a este 
Ayuntamiento subvención para la impartición de 
la actividad formativa: Primera Fase, Garantía 
Social, Jardinero, 300 horas. Explica la Sra. 
Martínez que el año pasado ya existía el proyecto 
pero no obtuvo subvención y, en cambio, este 
año la ha obtenido. 

- Resolución de 4 de julio del 2006, de la 
Consellería Cultura, Educación y Deporte, 
concediendo a este Ayuntamiento subvención de 
7.206,75 € para la mejora de las instalaciones de 
Archivos Municipales. 

- Resolución de 4 de julio del 2006, de la 
Consellería Cultura, Educación y Deporte, 
concediendo a este Ayuntamiento subvención de 
142,85 € para la conservación de documentos en 
los Archivos Municipales. 

91/2006,- CRÉDITO EXTRAORDINARIO 
2/2006 E INDEMNIZACIÓN A EMPRESAS,- 
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Per Secretaria es dóna lectura al dictamen emés per la 
Comissió d'Hisenda i Governació que es transcriu: 
“A continuació es dóna lectura a la proposta de 
l'Alcaldia que a continuació es transcriu, que queda 
dictaminada favorablement per cinc vots a favor (P.P) 
i quatre abstencions (PSOE, E.U. i B.N.V): 
Vist que a este Ajuntament de Betxí es li presenten 
factures corresponents a les obres de reforma del 
Camp de Futbol de la Foia de Betxí, de conformitat 
amb el detall següent: 
 

Por Secretaría se da lectura al dictamen emitido por 
la Comisión de Hacienda y Gobernación que se 
trascribe: 
“A continuación se da lectura a la propuesta de la 
Alcaldía que a continuación se trascribe, que queda 
dictaminada favorablemente por cinco votos a favor 
(P.P). y cuatro abstenciones (PSOE, E.U. y B.N.): 
Resultando que a este Ayuntamiento de Betxí se la 
presentan facturas correspondientes a las obras de 
reforma del Campo de Futbol de la Foia de Betxí, de 
conformidad con el siguiente detalle: 

 
FRA TERCER IMPORT 
6000129 CONSTRUCCIONS I REFORMES ANDREU 7.076,00 €UROS 
6000126 “ 6.147,83 €UROS 
6000119 “ 6.147,83 €UROS 
6000097 “ 6.147,83 €UROS 
06/0014 FONTANERÍA DOÑATE SALAS 2.776,95 €UROS 
 TOTAL INVERSIÓ 28.296,44 €UROS 

 
...//... 

 
FRA TERCERO IMPORTE 
6000129 CONSTRUCCIONES Y REFORMAS ANDREU 7.076,00 €UROS 
6000126 “ 6.147,83 €UROS 
6000119 “ 6.147,83 €UROS 
6000097 “ 6.147,83 €UROS 
06/0014 FONTANERÍA DOÑATE SALAS 2.776,95 €UROS 
 TOTAL INVERSIÓN 28.296,44 €UROS 

 
Obres que ha hagut de realitzar-se en detectar-se en 
els vestidors aluminosi. 
Vist que l'esmentat gasto va ser realitzat sense 
l’existència de la perceptiva consignació 
pressupostària i sense el procediment establit en les 
bases d'execució al pressupost municipal de l'exercici 
2.006. 
Vist que el finançament dels crèdits extraordinaris 
podrà realitzar-se, de conformitat amb el que establix 
l'art 177.4 del text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes locals, amb romanent líquid de Tresoreria, 
amb nous o ingressos superiors recaptats sobre els 
totals previstos en el pressupost corrent, i per mitjà 
d’anul·lacions o baixes de crèdits de gastos d’altres 
partides del pressupost vigent, no compromeses, les 
dotacions del qual s'estimen reductibles sense 
pertorbació del respectiu servici. 
Vist que hi ha sobrants de préstecs ingressats i no 
utilitzats, que poden servir per al finançament de 
l'avantdita inversió. 
De conformitat amb l’informe emés per la 
Intervenció Municipal, com que s'han omés els 
tràmits necessaris per a l’aprovació del gasto per no 
comptar amb consignació pressupostària i incomplir 

Obras que han tenido que realizarse al detectarse en 
los vestuarios aluminosis. 
Resultando que dicho gasto fue realizado sin la 
existencia de la perceptiva consignación 
presupuestaria y sin el procedimiento establecido en 
las bases de ejecución al presupuesto municipal del 
ejercicio 2.006. 
Resultando que la financiación de los créditos 
extraordinarios podrá realizarse, de conformidad con 
lo establecido en el art 177.4 del Texto Refundido de 
la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, con 
Remanente Liquido de Tesorería, con nuevos o 
mayores ingresos recaudados sobre los totales 
previstos en el presupuesto corriente, y mediante 
anulaciones o bajas de créditos de gastos de otras 
partidas del presupuesto vigente, no comprometidas, 
cuyas dotaciones se estimen reducibles sin 
perturbación del respectivo servicio. 
Resultando que existen sobrantes de prestamos 
ingresados y no utilizados, que pueden servir para la 
financiación de la antedicha Inversión. 
De conformidad con el Informe emitido por la 
Intervención Municipal, al haberse omitido los 
trámites necesarios para la aprobación del gasto al 
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les bases d’execució del pressupost, així com per 
haver-se realitzat les obres en dependències que no 
són de titularitat municipal.. 
Es proposa al Ple de la corporació, en virtut de 
l’autorització prevista en l'art. 177 del text refós de la 
Llei Reguladora de les Hisendes locals, en relació 
amb l'art 37 del R.D. 500/1990 de 20 d’abril, 
l’adopció de l’acord següent: 
PRIMER.-Habilitar crèdit per mitjà de l’aprovació 
d’un crèdit extraordinari per un import de VINT-I-
HUIT MIL DOS-CENTS NORANTA-SIS EUROS I 
QUARANTA-QUATRE CÈNTIMS D'EURO 
(28.296,44 €UROS), per a les obres de REFORMES 
EN EL CAMP DE FUTBOL DE LA FOIA, finançat 
amb: 
- El sobrant del préstec adjudicat per Resolució de 

l'Alcaldia-presidència en data 24 febrer de 2.004, 
per al finançament de la inversió senyalització 
viària per un total import de 1.396,34 €uros. 

- El sobrant del préstec adjudicat per Resolució de 
l'Alcaldia-presidència en data 29 juny de 2.004, per 
al finançament de l’obra PROJECTE CENTRE 3a 
EDAT 1a FASE, per un total import de 24.879,37 
€uros. 

- El sobrant del préstec adjudicat per Resolució de 
l'Alcaldia-presidència en data 6 setembre de 2.004, 
per al finançament de l’obra ADQUISICIÓ 
TERRENYS CENTRE DE SALUT per un total 
import de 797,57 €uros. 

- El sobrant del préstec adjudicat per Resolució de 
l'Alcaldia-presidència en data 8 octubre de 2.004, 
per al finançament de la inversió: reforma 
Guarderia Pequelar (1.380,74 €uros – 157,58 €uros 
= 1.223,16 €). 

 

no contar con consignación presupuestaria e 
incumplir las Bases de Ejecución del Presupuesto, 
así como por haberse realizado las obras en 
dependencias que no son de titularidad municipal. 
Se propone al Pleno de la Corporación, en virtud de 
la autorización prevista en el art. 177 del Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas 
Locales, en relación con el art 37 del R.D. 500/1990 
de 20 de abril, la adopción del siguiente acuerdo: 
PRIMERO.-Habilitar crédito mediante la aprobación 
de un crédito extraordinario por importe de 
VEINTIOCHO MIL DOSCIENTOS NOVENTA Y 
SEIS EUROS Y CUARENTA Y CUATRO 
CÉNTIMOS DE EURO (28.296,44 €UROS), para 
las obras de REFORMAS EN EL CAMPO DE 
FÚTBOL DE LA FOIA, financiado con: 
- El sobrante del préstamo adjudicado por 

Resolución de la Alcaldía-presidencia en fecha 
24 febrero de 2.004, para la financiación de la 
Inversión Señalización viaria por un total importe 
de 1.396,34 €uros. 

- El sobrante del préstamo adjudicado por 
Resolución de la Alcaldía-presidencia en fecha 
29 junio de 2.004, para la financiación de la obra 
PROYECTO CENTRO 3ª EDAD 1ª FASE, por 
un total importe de 24.879,37 €uros. 

- El sobrante del préstamo adjudicado por 
Resolución de la Alcaldía-presidencia en fecha 6 
septiembre de 2.004, para la financiación de la 
obra ADQUISICIÓN TERRENOS CENTRO DE 
SALUD por un total importe de 797,57 €uros 

- El sobrante del préstamo adjudicado por 
Resolución de la Alcaldía presidencia en fecha 8 
octubre de 2.004, par la financiación de la 
inversión: Reforma Guardería Pequelar (1.380,74 
€uros – 157,58 €uros = 1.223,16 €). 

 
PARTIDA  CONCEPTE IMPORT
452.00.611.03 REFORMES CAMP DE FUTBOL DE LA FOIA.   28.296,44 €uros
TOTAL  MODIFICACIÓ 28.296,44 €uros

FINANÇAMENT: 
PASSIUS FINANCERS 
PARTIDA  CONCEPTE IMPORT
870.02 ROMANENT DE TRESORERIA GASTOS AMB FINANÇAMENT 

AFECTAT. 
28.296,44 €uros

 TOTAL FINANÇAMENT 28.296,44 €uros
 
...//... 
 
PARTIDA PATRIA CONCEPTO IMPORTE
452.00.611.03 REFORMAS CAMPO DE FÚTBOL DE LA FOIA.   28.296,44 €uros
TOTAL  MODIFICACIÓN 28.296,44 €uros

FINANCIACIÓN: 
PASIVOS FINANCIEROS 
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PARTIDA PATRIA CONCEPTO IMPORTE
870.02 REMANENTE DE TESORERÍA GASTOS CON FINANCIACIÓN 

AFECTADA. 
28.296,44 €uros

 TOTAL FINANCIACIÓN 28.296,44 €uros
 
L’expedient una vegada aprovat inicialment pel Ple 
de l'Ajuntament, s’haurà de sotmetre a informació 
pública, previ anunci en el Butlletí Oficial de la 
província per quinze dies, durant els quals els 
interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant del Ple. En cas contrari, el Ple 
disposarà d’un termini d’un mes per a resoldre-les. 
SEGON.- Aprovar el canvi de finalitat dels sobrants 
dels préstecs anteriorment indicats per al finançament 
de l’obra de REFORMA CAMP MUNICIPAL DE 
LA FOIA, per un total import de VINT-I-HUIT MIL 
DOS-CENTS NORANTA-SIS EUROS I 
QUARANTA-QUATRE CÈNTIMS D'EURO 
(28.296,44 €UROS). 
TERCER.- Indemnitzar a les empreses 
CONSTRUCCIONS I REFORMES ANDREU, SL, i 
FONTANERÍA DOÑATE SALAS pels imports i 
conceptes anteriorment indicats, condicionant-ho a 
l’entrada en vigor de la modificació pressupostària 
corresponent. 
Betxí, 28 agost de 2.006.- L'ALCALDE.- SR. 
MANUEL BLASCO BALAGUER.-“ 
.................. 
Després de la lectura s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents: 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén, manifesta que des d'EUPV, es va 
considerar la urgència de la contractació a causa de 
l’aparició d'aluminosi; amb independència d'açò que 
els vestidors estaven en un estat lamentable. Creu que 
per a considerar-ho una instal·lació esportiva en 
condicions, hauria de procedir-se a la seua total 
reparació. Li pareix que les obres de reforma són 
necessàries, però no sent un edifici municipal, 
considera que tal vegada les obres haurien d'efectuar-
se en el camp municipal  de futbol. Comenta que és 
xocant que l'Ajuntament realitze obres en una 
propietat privada i que el club de futbol utilitze un 
camp públic. No li agrada com es fan algunes coses: 
ell es va assabentar el dilluns  que s'havien fet les 
obres. Considera que s'informa malament i tard. Creu 
que les coses es volen fer d'amagat i en este cas 
inclús “trampejant”. Diu al Sr. alcalde que ha fet un 
empastre i al·ludix al propi informe obrant en 
l'expedient, en què es diu que “s'han omés els 
tràmits...”. Es pregunta que passa amb els diners que 
s'han destinat a les obres i demana que s'aclarisca per 
què decidix l'Ajuntament actuar en estes 

El expediente una vez aprobado inicialmente por el 
Ayuntamiento Pleno, se deberá someter a 
Información pública, previo anuncio en el Boletín 
Oficial de la Provincia por quince días, durante los 
cuales los interesados podrán examinarlo y presentar 
reclamaciones ante el Pleno. En caso contrario, el 
Pleno dispondrá de un plazo de un mes para 
resolverlas. 
SEGUNDO.- Aprobar el cambio de finalidad de los 
sobrantes de los prestamos anteriormente indicados 
para la financiación de la obra de REFORMA 
CAMPO MUNICIPAL DE LA FOIA, por un total 
importe de VEINTIOCHO MIL DOSCIENTOS 
NOVENTA Y SEIS EUROS Y CUARENTA Y 
CUATRO CÉNTIMOS DE EURO (28.296,44 
€UROS). 
TERCERO.- Indemnizar a las empresas 
CONSTRUCCIONES Y REFORMAS ANDREU, 
SL, y FONTANERÍA DOÑATE SALAS por los 
importes y conceptos anteriormente indicados, 
condicionándolo a la entrada en vigor de la 
modificación presupuestaria correspondiente. 
En Betxi, a 28 agosto de 2.006.- EL ALCALDE.- D. 
MANUEL BLASCO BALAGUER.-“ 
.................. 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones: 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén, portavoz de EUPV, manifiesta que 
desde EUPV, se consideró la urgencia de la 
contratación debido a la aparición de aluminosis; 
con independencia de esta manifiesta que los 
vestuarios estaban en un estado lamentable. Cree 
que para considerarlo una instalación deportiva en 
condiciones, debería procederse a su total 
reparación. Le parece que las obras de reforma son 
necesarias, pero no siendo un edificio municipal, 
considera que tal vez las obras deberían efectuarse 
en el campo municipal  de fútbol. Comenta que es 
chocante que el Ayuntamiento realice obras en una 
propiedad privada y que el club de fútbol utilice un 
campo público. No le gusta como se hacen algunas 
cosas: el se enteró el lunes de  que se habían hecho 
las obras. Considera que se informa mal y tarde. 
Cree que las cosas se quieren hacer a escondidas y 
en este caso incluso “trampeando”. Dice al Sr. 
Alcalde que ha hecho una chapuza y alude al propio 
informe obrante en el expediente, en el que se dice 
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instal·lacions i com repercutirà açò. Entén que si es 
desitja potenciar l'esport fan falta bones instal·lacions 
esportives i creu que el camp municipal és més 
adequat per a la pràctica del futbol. Afirma que no 
tindre les instal·lacions esportives en les condicions 
adequades no diu molt del suport de l'equip de govern 
a l'esport. Al·ludix a la construcció de la futura ciutat 
esportiva i diu no tindre clar que pot passar amb la 
pràctica d'esport en este municipi, i sol·licita que el 
regidor d'esports explique la planificació esportiva 
que s'ha previst. Exposa la posició d'EUPV: per part 
de PP no es facilita informació i després presenten 
propostes per a les quals demanen suport. Pensa que 
les coses es fan de forma incorrecta i irregular i 
després es demana el seu suport. A pesar que les 
coses s'han fet malament, qualificant-les d'empastre, 
anuncia que votarà a favor de la proposta, perquè la 
considera una obra necessària. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu, portaveu de BNV, explica que en la 
comissió es va abstindre perquè volia estudiar bé la 
documentació i el cost econòmic de l'obra, a què no 
veu massa problema. Diu que votarà a favor de la 
proposta. Matisa que en l'anterior sessió del Ple el 
BNV ja va demanar la construcció d'una sèrie 
d'instal·lacions en la futura ciutat esportiva, que entén 
que són acceptables. Demana un acord per a 
determinar quines són les instal·lacions esportives 
necessàries en el municipi. Diu que en l'última sessió 
de la comissió es va comentar que tal vegada en 
l'actual camp de futbol en un futur no vaja  un camp 
de futbol; creu que abans d'adoptar  decisions, encara 
que compten amb majoria, haurien de consultar-les 
amb la resta de grups i no fer-ho després que tot 
estiga ja aprovat.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot, portaveu del grup socialista, explica que 
el PSOE es va abstindre en la comissió principalment 
pels condicionants efectuats pels servicis tècnics, i 
pel procediment  seguit. Diu que una de les virtuts de 
l'administració pública és el procediment, igual per a 
tots i que a pesar de tindre algunes servituds, que ho 
fan més lent, és garantia de bona execució i de no 
danyar a tercers. En este cas s'ha estimat que l'obra és 
urgent i imprescindible. Reconeix que des de fa 
alguns anys, tots sabien de les queixes dels equips 
que jugaven en este camp per les deficiències 
existents; i està clar que havia de reparar-se; però 
parla del conveni de cessió i de les opcions de 
compra de les instal·lacions, de manera que els diners 
que ara es destina a la reparació  pareix que és un 
avanç del preu de la futura adquisició del camp. 
Pregunta si açò està plasmat en algun document i 

que “se han omitido los trámites...”. Se pregunta que 
pasa con el dinero que se ha destinado a las obras y 
pide que se aclare por qué decide el Ayuntamiento 
actuar en estas instalaciones y como va a repercutir 
esto. Entiende que si se desea potenciar el deporte 
hacen falta buenas instalaciones deportivas y cree 
que el campo municipal es más adecuado para la 
práctica del fútbol. Afirma que no tener las 
instalaciones deportivas en las condiciones 
adecuadas no dice mucho del apoyo del equipo de 
gobierno al deporte. Alude a la construcción de la 
futura ciudad deportiva y dice no tener claro que 
puede pasar con la práctica de deporte en este 
municipio, y solicita que el concejal de deportes 
explique la planificación deportiva que se ha 
previsto. Expone la posición de EUPV: por parte de 
PP no se facilita información y después presentan 
propuestas para las que piden apoyo. Piensa que las 
cosas se hacen de forma incorrecta e irregular y 
luego se pide su apoyo. Pese a que las cosas se han 
hecho mal, calificándolas de chapuza, anuncia que 
votará a favor de la propuesta, pues la considera una 
obra necesaria. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu, portavoz de BN, explica que en la 
comisión se abstuvo porque quería estudiar bien la 
documentación y el coste económico de la obra, al 
que no ve demasiado problema. Dice que votará a 
favor de la propuesta. Matiza que en la anterior 
sesión del Pleno el BN ya pidió la construcción de 
una serie de instalaciones en la futura ciudad 
deportiva, que entiende que son aceptables. Pide un 
acuerdo para determinar cuales son las instalaciones 
deportivas necesarias en el municipio. Dice que en la 
última sesión de la comisión se comentó que tal vez 
en el actual campo de fútbol en un futuro no vaya  
un campo de fútbol; cree que antes de  adoptar 
decisiones, aunque cuenten con mayoría, deberían 
consultarlas con el resto de grupos y no  hacerlo 
después de que todo esté ya aprobado.  
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot, portavoz del grupo socialista, explica 
que el PSOE se abstuvo en la comisión 
principalmente por los condicionantes efectuados 
por los servicios técnicos, y por el procedimiento  
seguido. Dice que una de las virtudes de la 
Administración pública es el procedimiento, igual 
para todos y que pese a tener algunas servidumbres, 
que lo hacen más lento, es garantía de buena 
ejecución y de no dañar a terceros. En este caso se 
ha estimado que la obra es urgente e imprescindible. 
Reconoce que desde hace algunos años, todos sabían 
de las quejas de los equipos que jugaban en este 
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recorda que si no és així, no ha d'oblidar-se que els 
representants de la institució  estan sotmesos a un 
mandat temporal; d’ací la importància que tots estos 
aspectes estiguen arreplegats documentalment. Diu 
que tal vegada no haguera sigut necessària la 
urgència de l’expedient, i que cal utilitzar millor el 
camp municipal. Si cal requalificar la zona perquè 
siga dotacional, ja es veurà, així com si la proposta 
que es presente és adequada o no. Justifica el canvi 
de vot, de l’abstenció al vot favorable, en la 
necessitat imperiosa que el camp de futbol de la Foia, 
ha de reparar-se; però  també dóna un toc d’atenció 
pel procediment utilitzat. Recorda al Sr. alcalde que 
el procediment ha de respectar-se i que l'Ajuntament 
no és una empresa privada, que en tot cas també estan 
subjectes a  procediments. 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde, fa la reflexió següent: pareix que els 
arguments que es donen en les comissions no són 
atesos i després en el Ple es demanen explicacions, 
com si la Comissió no haguera existit. Contesta que 
l'Ajuntament com a administració pública no pot 
immiscir-se en els assumptes del club de futbol, els 
dirigents dels quals són triats pels socis; en este cas 
ha sigut un grup de particulars els que s'han queixat 
per l'estat del camp de futbol i, al no ser este de 
propietat municipal, s'han posat en contacte amb el 
CD Betxí, que ha confirmat l'estat de les 
instal·lacions i que no tenen diners per a escometre 
les obres de reparació. Recorda que des que el PP 
esta governat els xiquets de la població disfruten 
d'estes instal·lacions, cosa que abans no era així. A 
més s'ha firmat un conveni amb el CD Betxí, a través 
de BETXÍ CULTURAL, per al traspàs de l'escola de 
futbol i que s'integre en el  club. Els terrenys 
municipals estan doncs a disposició del CD Betxí, 
que és qui els gestiona, i en definitiva dels xiquets i 
també a disposició de tots els aficionats al futbol del 
municipi. Aclarix  respecte dels procediments que 
estos han de seguir, en este cas es tracta d'una obra 
urgent i no cal oblidar, continua que durant l'estiu 
nombroses activitats estan paralitzades. Per això 
davant d'estes obres d'emergència, s'inicien 
conversacions i negociacions “de paraula”, de les 
quals es dóna compte en les comissions,  per a  
resoldre el tema. I ara s'està donant la forma 
burocràtica adequada, a pesar de l'inconvenient de la 
Sra. interventora a la contractació per a la reparació 
dels vestidors. Matisa que   l'inconvenient afecta el 
punt de vista administratiu, no al tècnic; perquè este 
no pot donar-se davant d'una obra amb aluminosi, 
encara que com en el cas del Camp de la Foia, no 
siga de titularitat municipal: ja que l'Ajuntament  pot 

campo por las deficiencias existentes; y está claro 
que debía repararse; pero habla del convenio de 
cesión y de las opciones de compra de las 
instalaciones, de forma que el dinero que ahora se 
destina a la reparación  parece que es un adelanto del 
precio de la futura adquisición del campo. Pregunta 
si esto está plasmado en algún documento y recuerda 
que de no ser así, no ha de olvidarse que los 
representantes de la institución  están sometidos a un 
mandato temporal; de ahí la importancia de que 
todos estos aspectos estén recogidos 
documentalmente. Dice que tal vez no hubiera sido 
necesaria la urgencia del expediente, y que hay que 
utilizar mejor el campo municipal. Si hay que 
recalificar la zona para que sea dotacional, ya se 
verá, así como si la propuesta que se presente es 
adecuada o no. Justifica el cambio de voto, de la 
abstención al voto favorable, en la necesidad 
imperiosa de que el campo de fútbol de la Foia, debe 
repararse; pero  también da un toque de atención por 
el procedimiento utilizado. Recuerda al Sr. Alcalde 
que el procedimiento ha de respetarse y que el 
Ayuntamiento no es una empresa privada, que en 
todo caso también están sujetas a  procedimientos. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde, dice, hace la siguiente reflexión: 
parece que los argumentos que se dan en la 
comisiones no son atendidos y después en el pleno 
se piden explicaciones, como si la comisión no 
hubiera existido. Contesta que el Ayuntamiento 
como administración pública no puede inmiscuirse 
en los asuntos del club de fútbol, cuyos dirigentes 
son elegidos por los socios; en este caso ha sido un 
grupo de particulares quienes se han quejado por el 
estado del campo de fútbol y, al no ser este de 
propiedad municipal, se han puesto en contacto con 
el CD. Betxí, que ha confirmado el estado de las 
instalaciones y que no tienen dinero para acometer 
las obras de reparación. Recuerda que desde que el 
PP esta gobernado los niños de la población 
disfrutan de estas instalaciones, cosa que antes no 
era así. Además se ha firmado un convenio con el 
CD Betxí, a través de BETXÍ CULTURAL, para el 
traspaso de la escuela de fútbol y que se integre en el  
club. Los terrenos municipales están pues a 
disposición del CD Betxí, que es quien los gestiona, 
y en definitiva de los niños y también a disposición 
de todos los aficionados al fútbol del municipio. 
Aclara  respecto de los procedimientos que estos han 
de seguirse, en este caso se trata de una obra urgente 
y no hay que olvidar, continúa que durante el verano 
numerosas actividades están paralizadas. Por ello 
ante estas obras de emergencia, se inician 
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entrar a actuar igualment. Encara que l'inconvenient  
és burocràtic, les obres tècnicament són  possibles i la 
llei s'està complint. Com a mostra, explica, que el 
tema de la reparació s'està tractant en el Ple, que és el 
lloc per a debatre estos assumptes. Considera que és 
una obra d'importància, perquè a partir d'octubre els 
xiquets podran disfrutar de les instal·lacions en les 
condicions adequades, que és del que es tractava. 
Conclou: eren obres d'urgència que calia realitzar i la 
pressa d'estes venia determinada per  l'inici de la 
campanya de futbol. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén intervé per a exposar que en açò 
coincidixen tots els grups, però respecte del punt del 
conveni referent a l'existència d'una opció de compra 
del camp, considerant-se l'import de les obres un 
bestreta del preu d'adquisició, considera que per 
l'equip de govern hauria d'haver-se fet una proposta i 
es queixa que pareix que el compromís ja és ferm. 
Per això argumenta que el procediment seguit no  ha 
sigut l'adequat. 
Sr. Blasco: 
El Sr.  alcalde respon que l'Ajuntament sempre ha 
estat en disposició de comprar el Camp de Futbol de 
la Foia, i tots ho saben. Inclús es va arribar a demanar 
a l'arquitecte municipal que efectuarà una valoració, i 
es va estimar en un preu aproximat de 36.000.000 
pessetes; i es van estancar les negociacions en este 
punt. Explica que materialment és impossible 
plasmar documentalment les negociacions per les 
dates estivals. Reitera la postura municipal d'adquirir 
el camp de La Foia, perquè allí es construirà la futura 
ciutat esportiva, i es convertirà en una zona 
dotacional. En el concert previ es grafiarà la zona 
esportiva. Comenta doncs  el valor afegit del camp de 
La Foia . Finalitza explicant  que encara que les 
negociacions amb el CD Betxí han sigut verbals, per 
a ell tenen el mateix valor que si estigueren per escrit. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén pregunta si l'Ajuntament disposa dels 
diners, o és una inversió per a  futurs exercicis, o bé 
quedarà per a la pròxima legislatura. 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde contesta que si s'arriba a un acord amb 
el CD Betxí, s'inclouria en les inversions de  l'any que 
ve. Avança les previsions de l'equip de govern de 
crear un Servici Municipal d'Esports, que inclouria 
l'escola de futbol. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén recorda que respecte de la creació del 
Servici Municipal d'Esports, ja en el Butlletí 
d'Informació Municipal, corresponent al mes de juliol 
del 2004, EUPV va llançar esta idea. Diu açò, perquè 

conversaciones y negociaciones “de palabra”, de las 
que se da cuenta en las comisiones,  para  resolver el 
tema. Y ahora se está dando la forma burocrática 
adecuada, a pesar del reparo de la Sra. Interventora a 
la contratación para la reparación de los vestuarios. 
Matiza que el reparo afecta al punto de vista 
administrativo, no al técnico; pues este no puede 
darse ante una obra con aluminosis, aunque como en 
el caso del Campo de la Foia, no sea de titularidad 
municipal: pues el Ayuntamiento puede entrar a 
actuar igualmente. Aunque el  reparo es burocrático, 
las obras técnicamente son  posibles y la ley se está 
cumpliendo. Como muestra, explica, que el tema de 
la reparación se está tratando en el Pleno, que es el 
lugar para debatir estos asuntos. Considera que es 
una obra de importancia, pues a partir de octubre los 
niños podrá disfrutar de las instalaciones en las 
condiciones adecuadas, que es de lo que se trataba. 
Concluye: eran obras de urgencia que había que 
realizar y cuya premura venía determinada por  el 
inicio de la campaña de fútbol. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén interviene para exponer que en esto 
coinciden todos los grupos, pero respecto del punto 
del convenio referente a la existencia de una opción 
de compra del campo, considerándose el importe de 
las obras un anticipo del precio de adquisición, 
considera que por el equipo de gobierno debería 
haber hecho un propuesta y se queja de que parece 
que el compromiso ya es firme. Por ello argumenta 
que el procedimiento seguido no  ha sido el 
adecuado. 
Sr. Blasco: 
El Sr.  Alcalde responde que el Ayuntamiento 
siempre ha estado en disposición de comprar el 
Campo de Fútbol de la Foia, y todos lo saben. 
Incluso se llegó a pedir al arquitecto municipal que 
efectuará una valoración, estimando este un precio 
aproximado de 36.000.000 pesetas; y estancándose 
las negociaciones en este punto. Explica que 
materialmente es imposible plasmar 
documentalmente las negociaciones por las fechas 
estivales. Reitera la postura municipal de adquirir el 
campo de La Foia, pues allí se construirá la futura 
ciudad deportiva, convirtiéndose en una zona 
dotacional. En el concierto previo se grafiará la zona 
deportiva. Comenta pues el valor añadido del campo 
de La Foia. Finaliza explicando  que aunque las 
negociaciones con el CD. Betxí han sido verbales, 
para él tienen el mismo valor que si estuvieran por 
escrito. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén pregunta si el Ayuntamiento dispone 
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l'alcalde moltes vegades es queixa que la resta de 
grups no realitzen propostes. Considera que el tema 
s'haguera pogut estudiar en el seu  moment. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco contesta que en realitat l'oposició està 
per a demanar a l'equip de govern que accelere: ells 
van al 100% i els demanen que vagen al 130%.  
Demana que per a no allargar els plens, en la mesura 
que siga possible, estes qüestions es tracten en les 
comissions; en cas contrari les comissions perden 
també tota  efectivitat.    
Després de les intervencions es posa el dictamen a 
votació, i queda aprovat per unanimitat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
92/2006,- APROVACIÓ TEXT DEL CONVENI 
DE COL·LABORACIÓ ENTRE LA 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE VALÈNCIA 
I L’AJUNTAMENT DE BETXÍ PER A ESTUDIS 
PREVIS AL PLA ESPECIAL DEL PALAU-
CASTELL,-  
Per Secretaria es dóna lectura al dictamen emés per la 
Comissió de Governació i Hisenda, que es transcriu: 
“Per sis vots a favor (P.P. i PSOE) i dos abstencions 
(E.U. i B.N.V) queda dictaminada favorablement la 
següent proposta de l'Alcaldia: 
L'Institut de Restauració del Patrimoni de la 
Universitat, de la Universitat Politècnica de València 
(d'ara en avant IRP) posseïx experiència provada en 
l'elaboració d'estudis previs del patrimoni 
arquitectònic. 
L'Ajuntament de Betxí té el propòsit de desenvolupar 
un Pla Especial per a la recuperació, millora i 
promoció del Palau Castell de Betxí, i està interessat 
a comptar amb el suport tecnològic de l'IRP de la 
Universitat Politècnica de València per al 
desenvolupament d'estudis previs a l'esmentat Pla. 
Per tot això, ambdós institucions consideren 
convenient regular en un conveni de col·laboració els 
diferents aspectes que s'abordaran en els estudis que 
es duguen a terme, i establir, per a això, els 

del dinero, o es una inversión para  futuros 
ejercicios, o bien quedará para la próxima 
legislatura. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde contesta que si se llega a un acuerdo 
con el CD. Betxí, se incluiría en las inversiones del  
próximo año. Avanza las previsiones del equipo de 
gobierno de crear un Servicio Municipal de 
Deportes, que incluiría la escuela de fútbol. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén recuerda que respecto de la creación 
del Servicio Municipal de Deportes, ya en el Boletín 
de Información Municipal, correspondiente al mes 
de julio de 2004, EUPV lanzó esta idea. Dice esto, 
pues el alcalde muchas veces se queja de que el resto 
de grupos no realizan propuestas. Considera que el 
tema se hubiera podido estudiar en su  momento. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco contesta que en realidad la oposición 
está para pedir al equipo de gobierno que acelere:  
ellos van al 100% y les piden que vayan al 130%.  
Pide que para no alargar los Plenos, en la medida de 
lo posible, estas cuestiones se traten en la 
comisiones; de lo contrario las comisiones pierden 
también toda  efectividad.    
Tras las intervenciones se pone el dictamen a 
votación, quedando aprobado por unanimidad. 
92/2006,- APROBACIÓN TEXTO DEL 
CONVENIO DE COLABORACIÓN ENTRE LA 
UNIVERSIDAD POLITÉCNICA DE 
VALENCIA Y EL AYUNTAMIENTO DE 
BETXÍ PARA ESTUDIOS PREVIOS AL PLAN 
ESPECIAL DEL PALACIO-CASTILLO,-  
Por Secretaría se da lectura al dictamen emitido por 
la Comisión de Gobernación y Hacienda, que se 
trascribe: 
“Por seis votos a favor (P.P. y PSOE) y dos 
abstenciones (E.U. y B.N.) queda dictaminada 
favorablemente la siguiente propuesta de la Alcaldía:
El Instituto de Restauración del Patrimonio de la 
Univesidad de la Universidad Politécnica de 
Valencia (en adelante IRP) posee experiencia 
probada en la elaboración de estudios previos del 
patrimonio arquitectónico. 
El Ayuntamiento de Betxí tiene el propósito de 
desarrollar un Plan Especial para la recuperación, 
mejora y promoción del Palau Castell de Betxí, y 
está interesado en contar con el apoyo tecnológico 
del IRP de la Universidad Politécnica de Valencia 
para el desarrollo de estudios previos a dicho Plan. 
Por todo ello, ambas instituciones consideran 
conveniente regular en un convenio de colaboración 
los diferentes aspectos que se abordarán en los 
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instruments adequats. 
Amb esta finalitat, esta Alcaldia proposa al Ple 
l'adopció del següent   
ACORD: 
PRIMER.- Prestar aprovació al text del “Conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i 
l'Ajuntament de Betxí”, per mitjà del que l'Institut de 
Restauració del Patrimoni de la Universitat 
Politècnica de València es compromet a prestar 
suport tecnològic per a l'elaboració dels “Estudis 
previs a l’elaboració d'un Pla Especial del Palau 
Castell de Betxí”.  
SEGON.- Facultar l'alcalde president, Sr. Manuel 
Blasco Balaguer, per a la firma del conveni objecte 
d'aprovació. 
Betxí, 31 d'agost del 2006 Manuel Blasco Balaguer 
alcalde president” 
Després de la lectura s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents: 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu manifesta que en la comissió es va 
abstindre, a fi d'estudiar el tema i que ara votarà a 
favor. Realitza la reflexió següent: el tema del Palau 
és de gran importància sentimental, històrica, 
cultural, etc. L'Ajuntament va fer en el seu dia un 
gran esforç econòmic en la seua adquisició i encara 
que ara de nou, l'Ajuntament ha d'actuar; també han 
d'involucrar-se les altres administracions, tant en el 
seu manteniment, rehabilitació i disseny final, com en 
la seua utilització i finançament. Creu que els que han 
de manifestar-se són els experts en qüestions 
historicoartístiques. Considera que l'Ajuntament està 
fent el més adequat en deixar-se assessorar pels 
experts com la Universitat de València o Conselleria. 
Recorda que al seu moment va proposar la creació 
d'un patronat, que porte endavant els projectes, 
perquè considera estos costosos i estima que 
s'allargarà durant diverses legislatures. Entén que 
quant major siga el consens en esta matèria millor, 
perquè això derivara en una agilització de les 
gestions. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén, manifesta el suport d'és EUPV al 
present conveni i creu que l'estudi previ és necessari 
per a la futura aprovació del Pla Especial del Palau. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot, recorda, en la seua intervenció, que 
quan el conveni es va presentar en  la Comissió, va 
manifestar que, encara que no havia tingut temps per 
a estudiar-lo, el recolzaria, i llavors se li va dir que 
era el mateix.  Diu que després de l'estudi del conveni 
ha observat l'existència d'algunes modificacions, que 
estima  substancials, encara que no tant, com per a no 

estudios que se lleven a cabo, y establecer, para ello, 
los instrumentos adecuados. 
Con esta finalidad, esta alcaldía propone al Pleno la 
adopción del siguiente   
ACUERDO: 
PRIMERO.- Prestar aprobación al texto del 
“Convenio de colaboración entre la Universidad de 
Valencia y el Ayuntamiento de Betxí”, mediante el 
que el Instituto de Restauración del Patrimonio de la 
Universidad Politécnica de Valencia se compromete 
a prestar apoyo tecnológico para la elaboración de 
los “Estudios previos a la elaboración de un Plan 
Especial del Palau Castell de Betxí”.  
SEGUNDO.- Facultar al Alcalde Presidente, D. 
Manuel Blasco Balaguer, para la firma del convenio 
objeto de aprobación. 
Betxí, 31 de agosto de 2006 Manuel Blasco 
Balaguer Alcalde presidente” 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones: 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu manifiesta que en la comisión se 
abstuvo, con el fin de estudiar el tema y que ahora 
votará a favor. Realiza la siguiente reflexión: el tema 
del Palau es de gran importancia sentimental, 
histórica, cultural, etc. El Ayuntamiento hizo en su 
día un gran esfuerzo económico en su adquisición y 
aunque ahora de nuevo, el Ayuntamiento ha de 
actuar; también han de involucrarse las otras 
Administraciones, tanto en su mantenimiento, 
rehabilitación y diseño final, como en su utilización 
y financiación. Cree que quienes han de manifestarse 
son los expertos en cuestiones histórico-artísticas. 
Considera que el Ayuntamiento está haciendo lo 
adecuado al dejarse asesorar por los expertos como 
la Universidad de Valencia o Consellería. Recuerda 
que en su momento propuso la creación de un 
patronato, que lleve adelante los proyectos, pues 
considera estos costosos y estima que se alargará 
durante varias legislaturas. Entiende que cuanto 
mayor sea el consenso en esta materia mejor, pues 
ello derivara en una agilización de las gestiones. 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén, manifiesta el apoyo de es EUPV al 
presente convenio y cree que el estudio previo es 
necesario para la futura aprobación del Plan Especial 
del Palau. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot, recuerda, en su intervención, que 
cuando el convenio se presentó en  la comisión, 
manifestó que, aunque no había tenido tiempo para 
estudiarlo, lo apoyaría, y entonces se le dijo que era 
el mismo.  Dice que tras el estudio del convenio ha 
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recolzar-lo. Considera que se li  haguera hagut 
d'advertir quan va preguntar si el conveni era el 
mateix que l'esborrany inicial, o si al contrari 
presentava algunes modificacions respecte d'aquell. 
Creu que ara totes les actuacions a realitzar amb geo-
ràdar, i de prospecció geològica queden fora del 
conveni. Diu que tal vegada algunes coses s'hagen 
deixat per a més endavant, perquè l'estudi s'ha deixat 
en mans dels tècnics i no hi haja una direcció política 
massa clara. Es queixa que al febrer es van reunir 
totes les parts per a veure la proposta del  grup de 
govern, que va ser acceptada favorablement, marcant-
se uns terminis i assumint el compromís  de  recolzar 
a l'equip de govern en les seues propostes; la primera 
sorpresa la vaig tindre amb la visita al  director 
general de Patrimoni, el qual va haver de consultar de 
nou tot l'expedient: no havia existit doncs un 
seguiment per part dels diferents directors generals de 
Patrimoni. Va ser una sorpresa desagradable. El 
treball de la Universitat per unes coses o  altres, s'ha 
retardat des del mes d'abril fins a setembre. Manifesta 
que una de les coses importants per al seu grup és la 
definició dels límits del Palau i sobre els que 
l'Ajuntament vol actuar i que es contindran en el Pla 
Especial del Palau. I estos  límits continuen sense 
establir-se, amb el retard que això comporta, fins al 
punt de no tindre clar si en esta legislatura podrà 
aprovar-se el Pla Especial del Palau. Diu al Sr. 
alcalde que cada vegada que li pregunta per això, li 
respon amb bones formes, que la seua intenció és 
atendre els tècnics. Explica que ha vist amb sorpresa, 
que en el programa de festes s'ha inclòs un article 
sobre la història del Palau, li pareix un treball 
important, perquè la població ha de conéixer el Palau; 
però  recorda que en eixe treball apareixen una sèrie 
de coses que creu que l'alcalde coneix i té assumides. 
Considera que el que cal fer ara és urgir al tècnic 
redactor perquè finalitze el seu treball. Recorda que 
durant la redacció de l'anterior Pla Especial, es van 
mantindre nombroses reunions, en què tots firmaven 
l'assistència i podien veure l'evolució del treball; ara 
encara que han vist l'alçat efectuat per l'equip tècnic, 
no se'ls ha passat una proposta del nou Pla Especial 
des de febrer. Per això creu que ja és hora que 
s'agilitzen els treballs de redacció del Pla Especial i 
insta al Sr. alcalde perquè reclame del tècnic redactor 
el compliment dels terminis establits. Explica que la 
urgència en la firma del present conveni és una de les 
raons per les quals donen el seu suport a este, des del 
primer moment. 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde reconeix l'existència d'un consens en 
les directrius que han de guiar este tema: deixar 

observado la existencia de algunas modificaciones, 
que estima  sustanciales, aunque no tanto, como para 
no apoyarlo. Considera que se le  hubiera tenido que 
advertir cuando preguntó si el convenio era el 
mismo que el borrador inicial, o si por el contrario 
presentaba algunas modificaciones respecto de 
aquel. Cree que ahora todas las actuaciones a 
realizar con geo-rádar, y de prospección geológica 
quedan fuera del convenio. Dice que tal vez algunas 
cosas se hayan dejado para más adelante, porque el 
estudio se ha dejado en manos de los técnicos y no 
haya una dirección política demasiado clara. Se 
queja de que en febrero se reunieron todas las partes 
para ver la propuesta del  grupo de gobierno, que fue 
aceptada favorablemente, marcándose unos plazos y 
asumiendo el compromiso  de  apoyar al equipo de 
gobierno en sus propuestas; la primera sorpresa vino 
con la visita al  Director General de Patrimonio, el 
cual tuvo que consultar de nuevo todo el expediente: 
no había existido pues un seguimiento por parte de 
los diferentes Directores Generales de Patrimonio. 
Fue una sorpresa desagradable. El trabajo de la 
Universidad por unas cosas u  otras, se ha retrasado 
desde el mes de abril hasta septiembre. Manifiesta 
que una de las cosas importantes para su grupo es la 
definición de los límites del Palau y sobre los que el 
Ayuntamiento quiere actuar y que se contendrán en 
el Plan Especial del Palau. Y estos  límites continúan 
sin establecerse, con el retraso que ello comporta, 
hasta el punto de no tener claro si en esta legislatura 
podrá aprobarse el Plan Especial del Palau. Dice al 
Sr. Alcalde que cada vez que le pregunta por ello, le 
responde con buenas formas, que su intención es 
atender a los técnicos. Explica que ha visto con 
sorpresa, que en el programa de fiestas se ha 
incluido un artículo sobre la historia del Palau, le 
parece un trabajo importante, pues la población ha 
de conocer el Palau; pero  recuerda que en dicho 
trabajo aparecen una serie de cosas que cree que el 
Alcalde conoce y tiene asumidas. Considera que lo 
que hay que hacer ahora es urgir al técnico redactor 
para que finalice su trabajo. Recuerda que durante la 
redacción del anterior Plan Especial, se mantuvieron 
numerosas reuniones, en las que todos firmaban la 
asistencia y podían ver la evolución del trabajo; 
ahora aunque han visto el alzado efectuado por el 
equipo técnico, no se les ha pasado una propuesta 
del nuevo Plan Especial desde febrero. Por ello cree 
que ya es hora de que se agilicen los trabajos de 
redacción del Plan Especial e insta al Sr. Alcalde 
para que reclame del técnico redactor el 
cumplimiento de los plazos establecidos. Explica 
que la urgencia en la firma del presente convenio es 
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l'assumpte en mans de tècnics, per la qual cosa es van 
posar en contacte amb la Universitat Politècnica de 
València, que ha efectuat alguns alçaments 
topogràfics. Matisa que el personal de la Universitat 
Politècnica, integrat per professors i becaris, deixa de 
ser operatiu durant els mesos de juliol, agost i part de 
juny: d'ací que s'agilitzaran les mesures necessàries 
per a l'execució d'estudis previs, sense els quals no 
pot delimitar-se el BIC i açò només poden realitzar-
ho els tècnics. Esta és la causa de la demora; després 
del període estival espera que es reprenguen les 
actuacions previstes. Respecte del conveni,  diu, que 
ha sigut la Sra. secretària junt amb la Universitat 
Politècnica els que han acordat el que ha d'incloure's 
en cada fase del conveni. Respon al Sr. Nebot que 
quan va preguntar sobre si era el mateix conveni, la 
Sra. secretària li va dir que havia variat alguna cosa. 
Explica que ha sigut sota la direcció  jurídica de 
Secretaria i la Universitat Politècnica com s'ha decidit 
el que ha de formar part del conveni,  no sent una 
decisió política. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot manifesta que quan s'ha referit en la 
seua intervenció a la direcció política, volia fer 
referència precisament que hauria de ser el 
responsable polític qui adopte les decisions. Vol 
matisar algunes qüestions, a fi que no parega que 
assentix tot allò que s'ha exposat pel Sr. Blasco. 
Quant a la delimitació del BIC, diu que no correspon 
a la Universitat Politècnica, sinó a la Conselleria de 
Cultura, en l'expedient de reconeixement de Bé 
d'Interés Cultural; i si no s'ha delimitat en l'expedient, 
ha de fer-ho a través dels seus servicis tècnics, i 
encara que l'Ajuntament ha optat perquè ho delimiten 
altres, a qui correspon delimitar un BIC és a 
Conselleria de Cultura. Respecte dels assessors, no 
critica que siga la Universitat, qui assessore a 
l'Ajuntament, però diu que el màxim òrgan assessor 
en matèria de Cultura de la Generalitat valenciana és 
el Consell Valencià de Cultura. Recorda que ell es va 
dirigir a este òrgan sol·licitant que es preocuparen pel 
Palau i entén que no estaria de més ara que es 
dirigiren de nou. Amb tot, si amb les actuacions 
previstes s'agilitzen els tràmits pendents, no tindran 
queixa; en cas contrari caldrà iniciar altres que 
mobilitzen la població, perquè en cada tràmit es perd 
un mes o dos i segurament no arriben a finalitzar el 
procés. 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde  manifesta que no respondrà al Sr. 
Nebot; com el tema del Palau donarà lloc a més  
debats ja es parlarà d'este tema de forma progressiva. 
Creu que són els tècnics els que han d'actuar i creu 

una de las razones por las que dan su apoyo al 
mismo, desde el primer momento. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde reconoce la existencia de un consenso 
en las directrices que han de guiar este tema: dejar el 
asunto en manos de técnicos, por lo que se pusieron 
en contacto con la Universidad Politécnica de 
Valencia, que ha efectuado algunos alzamientos 
topográficos. Matiza que el personal de la 
Universidad Politécnica, integrado por profesores y 
becarios, deja de ser operativo durante los meses de 
julio, agosto y parte de junio: de ahí que se 
agilizarán las medidas necesarias para la ejecución 
de estudios previos, sin los cuales no puede 
delimitarse el BIC y esto sólo pueden realizarlo los 
técnicos. Esta es la causa de la demora; tras el 
periodo estival espera que se retomen las 
actuaciones previstas. Respecto del convenio,  dice, 
que ha sido la Sra. Secretaria junto con la 
Universidad Politécnica quienes han acordado lo que 
debe incluirse en cada fase del convenio. Responde 
al Sr. Nebot que cuando preguntó sobre si era el 
mismo convenio, la Sra. Secretaria le dijo que había 
variado algo. Explica que ha sido bajo la dirección  
jurídica de Secretaría y la Universidad Politécnica 
como se ha decidido lo que ha de formar parte del 
convenio,  no siendo una decisión política. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot manifiesta que cuando se ha referido en 
su intervención a la dirección política, quería hacer 
referencia precisamente a que debería ser el 
responsable político quien adopte las decisiones. 
Quiere matizar algunas cuestiones, con el fin de que 
no parezca que asiente todo lo expuesto por el Sr. 
Blasco. En cuanto a la delimitación del BIC, dice 
que no corresponde a la Universitat Politécnica, sino 
a la Conselleria de Cultura, en el expediente de 
reconocimiento de Bien de Interés Cultural; y si no 
se ha delimitado en el expediente, debe hacerlo a 
través de sus servicios técnicos, y aunque el 
Ayuntamiento ha optado por que lo delimiten otros, 
a quien corresponde delimitar un BIC es a 
Consellería de Cultura. Respecto de los asesores, no 
critica que sea la Universidad, quien asesore al 
Ayuntamiento, pero dice que el máximo órgano 
asesor en materia de Cultura de la Generalita 
Valenciana es el Consell Valencià de Cultura. 
Recuerda que él se dirigió a este órgano solicitando 
que se preocuparan por el Palau y entiende que no 
estaría de más ahora que se dirigieran de nuevo. Con 
todo, si con las actuaciones previstas se agilizan los 
trámites pendientes, no tendrán queja; de lo 
contrario habrá que iniciar otros que movilicen a la 
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que en este tema tots els grups polítics van de la mà. 
Després de les intervencions es posa el dictamen a 
votació, que queda aprovat per unanimitat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
93/2006 DESPATX EXTRAORDINARI,- 
Per l'alcalde, Sr. Blasco s’explica la necessitat 
declarar urgent l’assumpte per a inclusió del mateix 
en l’orde del dia, de la manera següent: 
La pressa ve donada per que cal dictaminar la 
possible proposta, ja explicada en la comissió de 
Governació i Hisenda, que consistix a efectuar 
determinades reformes en la piscina. En principi, es 
va pensar a cobrir la piscina municipal i després de 
demanar pressupost sobre el cost es va veure que era 
massa elevat. Per això es proposa executar una sèrie 
de reformes en la piscina municipal que, si s'aprova la 
urgència, s'explicaran. L'assumpte ha d'estar 
dictaminat i enviat abans de l'11 de setembre del 
2006. 
Posada la urgència a votació, queda esta adoptada per 
unanimitat dels membres de la corporació. 
A continuació es dóna lectura a la proposta d'acord de 
l'Alcaldia que es transcriu: 
PLA D’INSTAL·LACIONS ESPORTIVES 2007 - 
2012 
El Butlletí Oficial de la província de Castelló núm. 
95, de 10 d'agost del 2006, va publicar les bases per a 
la formació i gestió del Pla d'Instal·lacions Esportives 
2007 – 2012, aprovades per la Diputació de Castelló; 
és per això que l'Alcaldia-presidència proposa al Ple 
l'adopció de l'acord següent: 
“Donat compte de les bases per a la formació i gestió 
del Pla d'Instal·lacions Esportives 2007 – 2012, 
aprovades per la Diputació de Castelló, i 
concretament, quant al seu procediment d'elaboració 
del Pla abans esmentat, el que establix el número 8 
quant a la petició d'inclusió d'obres en els plans i 
programes provincials. 
Atesa la necessitat incloure en el Pla d'Instal·lacions 
Esportives 2007 – 2012 l'obra que a continuació es 
relaciona, conforme a la prioritat assenyalada en la 
Normativa Quarta de les Bases abans esmentades. 
PRIMER.- Sol·licitar de la Diputació de Castelló, la 
inclusió en el Pla d'Instal·lacions Esportives 2007 – 
2012, amb caràcter vinculant, l'obra que a 
continuació es relaciona, a la qual s'acompanya la 

población, pues en cada trámite se pierde un mes o 
dos y seguramente no lleguen a finalizar el proceso. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde  manifiesta que no va a responder al 
Sr. Nebot; como el tema del Palau dará lugar a más  
debates ya se hablará de este tema de forma 
progresiva. Cree que son los técnicos quienes han de 
actuar y cree que en este tema todos los grupos 
políticos van de la mano. 
Tras las intervenciones se pone el dictamen a 
votación, quedando aprobado por unanimidad. 
93/2006 DESPACHO EXTRAORDINARIO,- 
Por el Alcalde, Sr. Blasco se explica la necesidad de 
declarar urgente el asunto para inclusión del mismo 
en el orden del día, de la siguiente forma: 
La premura viene dada por que hay que dictaminar 
la posible propuesta, ya explicada en la comisión de 
Gobernación y Hacienda, que consiste en efectuar 
determinadas reformas en la piscina. En principio, se 
pensó en cubrir la piscina municipal y tras pedir 
presupuesto sobre el coste se vio que era demasiado 
elevado. Por ello se propone ejecutar una serie de 
reformas en la piscina municipal que, si se aprueba 
la urgencia, se explicarán. El asunto tiene que estar 
dictaminado y enviado antes del 11 de septiembre de 
2006. 
Puesta la urgencia a votación, queda esta adoptada 
por unanimidad de los miembros de la Corporación. 
A continuación se da lectura a la propuesta de 
acuerdo de la Alcaldía que se trascribe: 
PLAN DE INSTALACIONES DEPORTIVAS 
2007 - 2012 
El Boletín Oficial de la Provincia de Castellón núm. 
95, de 10 de agosto de 2006, publicó las Bases para 
la formación y gestión del Plan de Instalaciones 
Deportivas 2007 – 2012, aprobadas por la 
Diputación de Castellón; es por ello que la Alcaldía 
presidencia propone al Pleno la adopción del 
siguiente acuerdo: 
“Dada cuenta de las Bases para la formación y 
gestión del Plan de Instalaciones Deportivas 2007 – 
2012, aprobadas por la Diputación de Castellón, y 
concretamente, en cuanto a su procedimiento de 
elaboración del Plan antecitado, lo establecido en el 
número 8 en cuanto a la petición de inclusión de 
obras en los Planes y Programas Provinciales. 
Atendida la necesidad de incluir en el Plan de 
Instalaciones Deportivas 2007 – 2012 la obra que 
seguidamente se relaciona, conforme a la prioridad 
señalada en la Normativa Cuarta de las Bases 
antecitadas. 
PRIMERO.- Solicitar de la Diputación de Castellón, 
la inclusión en el Plan de Instalaciones Deportivas 
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corresponent documentació tècnica subscrita per 
tècnic competent. 
NOMBRE DE LA OBRA  
Reforma de instalaciones del Pabellón Polideportivo 
Municipal de Betxí, IMPORTE: 431.705,86 € 
SEGON.- Comprometre's, l'Ajuntament de Betxí, a 
finançar les obres de reforma d'instal·lacions del 
pavelló Poliesportiu Municipal de Betxí, per un 
pressupost estimat de 431.705,86 euros, que es 
referix la sol·licitud presentada per a la seua inclusió, 
si procedix, en el Programa d'Instal·lacions 
Esportives 2007/2012, conforme a les bases 
publicades en el BOP de Castelló, núm. 95 de 10 
d'agost del 2006, i segons el detall següent: 
 

2007 – 2012, con carácter vinculante, la obra que a 
continuación se relaciona, a la que se acompaña la 
correspondiente documentación técnica suscrita por 
técnico competente. 
NOMBRE DE LA OBRA  
Reforma de instalaciones del Pabellón Polideportivo 
Municipal de Betxí, IMPORTE: 431.705,86 € 
SEGUNDO.- Comprometerse, el Ayuntamiento de 
Betxí, a financiar las obras de Reforma de 
instalaciones del Pabellón Polideportivo Municipal 
de Betxí, por un presupuesto estimado de 
431.705,86 euros, a que se refiere la solicitud 
presentada para su inclusión, si procede, en el 
Programa de Instalaciones Deportivas 2007/2012, 
conforme a las Bases publicadas en el BOP de 
Castellón, núm. 95 de 10 de agosto de 2006, y según 
el siguiente detalle: 

 
FINANÇAMENT EUROS 

Conselleria de Cultura, Educació i Esport de la Generalitat Valenciana 143.901,95 
Diputació de Castelló 143.901,95 
Aportació Municipal 
1) Fons propis 
2) Crèdits bancaris 

 
143.901,95 

TOTAL COST DE L’OBRA 431.705,86 
 
...//... 
 

FINANCIACIÓN EUROS 
Conselleria de Cultura, Educación y Deporte de la Generalitat Valenciana 143.901,95 
Diputación de Castellón 143.901,95 
Aportación Municipal 

a) Fondos propios 
b) Créditos bancarios 

 
143.901,95 

TOTAL COSTE DE LA OBRA 431.705,86 
 
TERCER.- Com en l'actualitat no hi ha crèdit 
pressupostari suficient per a atendre a l'aportació, 
comprometre's, l'Ajuntament de Betxí, a preveure 
immediatament la dotació dels esmentats crèdits. 
QUART.- Conforme al punt 8.1 A) i), 
comprometre's, igualment, a garantir que la 
instal·lació objecte de les ajudes es mantindrà oberta 
el públic.  
Betxí, 31 d'agost del 2006.- Manuel Blasco Balaguer. 
Alcalde president 
El Butlletí Oficial de la província de Castelló núm. 
95, de 10 d'agost del 2006, va publicar les bases per a 
la formació i gestió del Pla d'Instal·lacions Esportives 
2007 – 2012, aprovades per la Diputació de Castelló; 
és per això que l'Alcaldia presidència proposa al Ple 
l'adopció de l'acord següent: 
“Donat compte de les bases per a la formació i gestió 
del Pla d'Instal·lacions Esportives 2007 – 2012, 

TERCERO.- No existiendo en la actualidad crédito 
presupuestario suficiente para atender a la 
aportación, comprometerse, el Ayuntamiento de 
Betxí, a prever inmediatamente la dotación de los 
citados créditos. 
CUARTO.- Conforme al punto 8.1 A) i), 
comprometerse, igualmente, a garantizar que la 
instalación objeto de las ayudas se mantendrá abierta 
al público.  
Betxí, 31 de agosto de 2006.- Manuel Blasco 
Balaguer. Alcalde presidente 
El Boletín Oficial de la Provincia de Castellón núm. 
95, de 10 de agosto de 2006, publicó las Bases para 
la formación y gestión del Plan de Instalaciones 
Deportivas 2007 – 2012, aprobadas por la 
Diputación de Castellón; es por ello que la Alcaldía 
presidencia propone al Pleno la adopción del 
siguiente acuerdo: 
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aprovades per la Diputació de Castelló, i 
concretament, quant al seu procediment d'elaboració 
del Pla abans esmentat, el que establix el número 8 
quant a la petició d’inclusió d’obres en els plans i 
programes provincials. 
Atesa la necessitat incloure en el Pla d'Instal·lacions 
Esportives 2007 – 2012 l’obra que a continuació es 
relaciona, conforme a la prioritat assenyalada en la 
Normativa Quarta de les Bases abans esmentades. 
Sol·licitar de la Diputació de Castelló, la inclusió en 
el Pla d'Instal·lacions Esportives 2007 – 2012, amb 
caràcter vinculant, l'obra que a continuació es 
relaciona, a la qual s’acompanya la corresponent 
documentació tècnica subscrita per tècnic competent. 
 

“Dada cuenta de las Bases para la formación y 
gestión del Plan de Instalaciones Deportivas 2007 – 
2012, aprobadas por la Diputación de Castellón, y 
concretamente, en cuanto a su procedimiento de 
elaboración del Plan antecitado, lo establecido en el 
número 8 en cuanto a la petición de inclusión de 
obras en los Planes y Programas Provinciales. 
Atendida la necesidad de incluir en el Plan de 
Instalaciones Deportivas 2007 – 2012 la obra que 
seguidamente se relaciona, conforme a la prioridad 
señalada en la Normativa Cuarta de las Bases 
antecitadas. 
Solicitar de la Diputación de Castellón, la inclusión 
en el Plan de Instalaciones Deportivas 2007 – 2012, 
con carácter vinculante, la obra que a continuación 
se relaciona, a la que se acompaña la 
correspondiente documentación técnica suscrita por 
técnico competente. 

 
NOM DE L’OBRA IMPORT 
Reforma de les instal·lacions del Poliesportiu Municipal de Betxí 431.705,86 

 
...//...  
 
NOMBRE DE LA OBRA IMPORTE 
Reforma de las instalaciones del Polideportivo Municipal de Betxí 431.705,86 

 
Betxí, 31 d'agost del 2006 Manuel Blasco Balaguer. 
Alcalde president 
Després de la lectura s'obri debat i es produïxen les 
intervencions següents: 
Sr. Blasco:  
Abans de les intervencions el Sr. alcalde explica en 
què consistiran les obres i diu que el motiu de no 
poder dictaminar-les al seu dia va ser que faltava el 
pressupost en la memòria. Les obres consistixen a 
actuar dins i en l'entorn de la piscina municipal, en 
concret: en els vestidors de la piscina i del 
poliesportiu, rehabilitant-los; en la profunditat de la 
piscina gran (que té 1,20 metres de profunditat, en un 
costat i 4,00 m, en l'altre): la idea és deixar en un 
costat una profunditat d'1,20 metres i deixar en l'altre 
1,40 m' 1,60 metres, amb els avantatges següents: 
l'estalvi d'aigua i utilització de la superfície de la 
piscina per a realitzar cursets de natació. També 
s'actuarà sobre la instal·lació de depuració, que com 
està soterrada, quan plou s'inunda, amb la qual cosa 
se'n va la llum i la bomba de traga no funciona: les 
bombes es canviaran i les noves aniran sobre la 
gespa, protegides per una “caseta” que harmonitze 
amb l'entorn. Es farà reposició de pals i adequació de 
la reixa que rodeja la piscina. Entén el grup de govern 
que es tracta d'una obra molt necessària, perquè la 

Betxí, 31 de agosto de 2006 Manuel Blasco 
Balaguer Alcalde presidente 
Tras la lectura se abre debate produciéndose las 
siguientes intervenciones: 
Sr. Blasco: 
Antes de las intervenciones el Sr. Alcalde explica en 
que van a consistir las obras y dice que el motivo de 
no poder dictaminarlas en su día fue que faltaba el 
presupuesto en la memoria. Las obras consisten en 
actuar dentro y en el entorno de la piscina municipal, 
en concreto: en los vestuarios de la piscina y del 
polideportivo, rehabilitándolos; en el vaso de la 
piscina grande (que tiene 1,20 metros de 
profundidad, en un lado y 4,00 m, en el otro): la idea 
es  dejar en un lado una profundidad de 1,20 metros 
y dejar en el otro 1,40 m ó 1,60 metros, con las 
siguientes ventajas: el ahorro de agua y utilización 
de la superficie de la piscina para realizar cursillos 
de natación. También se actuará sobre la instalación 
de depuración, que al estar enterrada, cuando llueve 
se inunda, con lo que se va la luz y la bomba de 
achique no funciona: las bombas se cambiarán y las 
nuevas irán sobre el césped, protegidas por una 
“caseta” que armonice con el entorno. Se hará 
reposición de postes y adecuación de la verja que 
rodea la piscina. Entiende el grupo de gobierno que 
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piscina municipal s'utilitza per molts veïns; i amb el 
conveni firmat amb l'Ajuntament de Burriana ve més 
gent procedent d'esta població. Les obres previstes 
tenen un cost d'uns quatre-cents  trenta mil euros, uns 
72.000.000 pessetes. Reitera el Sr. alcalde que és una 
obra necessària i reclama el suport de tots els grups  
polítics. Reconeix que  tal vegada hi haja altres obres 
necessàries, però per les raons exposades, considera 
esta de gran importància, d'ací que s'haja inclòs en el 
Pla d'instal·lacions esportives 2007/2012.  
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu explica el motiu de la seua abstenció. 
Creu que és necessari un pacte sobre les instal·lacions 
esportives i planificar estes. No sap si ara que 
gastaran diners en les reformes de la piscina, es 
construirà una altra piscina, com ell ja ha proposat, en 
la futura ciutat esportiva. De ser així considera que la 
inversió en la piscina no ha de realitzar-se, llevat que 
l'actual es mantinga com a piscina descoberta; però 
afirma desconéixer estos aspectes. Pensa que és 
convenient planificar el futur esportiu de Betxí, amb 
això podran prioritzar-se algunes coses. Una altra de 
les propostes del BNV, que tampoc va ser acceptada, 
és la construcció d'un gimnàs, i considera que 
haguera pogut ser una bona proposta incloure’l en el 
Pla d'Esports. Una altra de les raons de la seua 
abstenció és que no coneixia el projecte, que no ha 
pogut estudiar ni el cost de les obres; desconeixia tot 
allò que s'ha relacionat amb el tema fins al punt de no 
poder ni pràcticament opinar. Manifesta que veu 
correctes les obres projectades en el poliesportiu, 
però no veu prioritàries les de la piscina i inclús diu 
que tal vegada, s'hagueren pogut incloure en el Pla les 
obres  executades en el Camp de la Foia, o en altres 
subvencions existents. Demana una planificació i 
disseny de les futures instal·lacions esportives de 
Betxí: cal saber el que es vol i el que no, i així tal 
vegada no es gaste diners en alguna cosa que potser, 
després, té un altre fi. Pregunta si hi ha alguna 
proposta respecte de la piscina municipal, si pensen 
construir una altra i on s'ubicaria, en cas afirmatiu; ell 
per la seua banda reitera la proposta del BNV de 
construir una piscina coberta de 25 metres en la ciutat 
esportiva. 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde amplia la informació facilitada: l'actual 
piscina municipal descoberta té gran afluència de 
públic, per la qual cosa cal escometre les obres 
previstes. Respecte de la planificació de l'esport a 
Betxí, creu que l'equip de govern ha donat unes 
quantes pistes de les futures instal·lacions, encara que 
el debat continuarà en successives comissions. 
Considera que la futura ciutat esportiva ha d'executar-

se trata de una obra muy necesaria, pues la piscina 
municipal se utiliza  por muchos vecinos; y con el 
convenio firmado con el Ayuntamiento de Burriana 
viene más gente procedente de esta población. Las 
obras previstas tienen un coste de unos cuatrocientos  
treinta mil euros, unos 72.000.000 pesetas. Reitera el 
Sr. Alcalde que es una obra necesaria y reclama el 
apoyo de todos los grupos  políticos. Reconoce que  
tal vez haya otras obras necesarias, pero por las 
razones expuestas, considera esta de gran 
importancia, de ahí que se haya incluido en el Plan 
de instalaciones deportivas 2007/2012.  
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu explica el motivo de su abstención. 
Cree que es necesario un pacto sobre las 
instalaciones deportivas y planificar estas. No sabe 
si ahora que van a gastar dinero en las reformas de la 
piscina, se construirá otra piscina, como él ya ha 
propuesto, en la futura ciudad deportiva. De ser así  
considera que la inversión en la piscina no debe 
realizarse, a no ser que la actual se mantenga como 
piscina descubierta; pero afirma desconocer estos 
aspectos. Piensa que es conveniente planificar el 
futuro deportivo de Betxí, con ello podrán 
priorizarse algunas cosas. Otra de las propuestas del 
BN, que tampoco fue aceptada, es la construcción de 
un gimnasio, y considera que hubiera podido ser una 
buena propuesta incluirlo en el Plan de Deportes. 
Otra de las razones de su abstención es que no 
conocía el proyecto, que no ha podido estudiar, ni el 
coste de las obras; desconocía todo lo relacionado 
con el tema hasta el punto de no poder ni 
prácticamente opinar. Manifiesta que ve correctas 
las obras proyectadas en el Polideportivo, pero no ve 
prioritarias las de la piscina e incluso dice que tal 
vez, se hubieran podido incluir en el Plan las obras  
ejecutadas en el Campo de la Foia, o en otras 
subvenciones existentes. Pide una planificación y 
diseño de las futuras instalaciones deportivas de 
Betxí: hay que saber lo que se quiere y lo que no, y 
así tal vez no se gaste dinero en algo que a lo mejor, 
después, tiene otro fin. Pregunta si hay alguna 
propuesta respecto de la piscina municipal, si 
piensan construir otra y donde se ubicaría, en caso 
afirmativo; él por su parte reitera la propuesta del 
BN de construir una piscina cubierta de 25 metros en 
la ciudad deportiva. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde amplia la información facilitada: la 
actual piscina municipal descubierta tiene gran 
afluencia de público, por lo que hay que acometer 
las obras previstas. Respecto de la planificación del 
deporte en Betxí, cree que el equipo de gobierno ha 



  
 

 Ple de l’Ajuntament de Betxí 
 
 
Núm. 08/2006 7 de setembre de 2006 / 7 de septiembre de 2006 17  
 

se conforme al que preveu i que el Sr. Farinós va 
explicar: amb un camp de futbol artificial, pistes de 
tenis, frontó (perquè amb el cobriment previst de 
l'actual pista es té pensat convertir-lo en una sala 
multifuncional que complemente al Teatre). Creu que 
el projecte de ciutat esportiva és bo i amb ella i el 
futur Servei Municipal d'Esports desapareixerien els 
problemes actuals: que els xiquets hagen d'anar al 
camp de la Foia a jugar al  futbol. A més la idea de 
l'equip de govern sobre l'actual el camp de futbol 
municipal és desmantellar-lo i crear una zona verda, 
semblant a la de la UE-10, amb zones verdes i 
vivendes, com no pot ser d'una altra manera. Aclarix 
que la desaparició del camp de futbol municipal 
s'executaria, lògicament, després de la construcció de 
la ciutat esportiva. 
Quant a la piscina coberta, considera el Sr. alcalde, 
que hui en dia, per a un municipi com Betxí, amb 
5.000 habitants és molt complicada, perquè costa al 
voltant de 4.000.000 euros, amb independència que el 
seu cost l’assumisca o no  una empresa privada. Però 
no sols és el preu, sinó que després està el 
manteniment d’esta. Explica el Sr. Blasco que hui en 
dia a un municipi amb les infraestructures de Betxí li 
resultaria molt difícil mantindre una piscina coberta 
en les condicions adequades: el pressupost de 
Burriana per a la piscina coberta ascendix a 
60.000.000 pessetes anuals i necessita deu persones. 
Per això creu que cal crear primer les infraestructures 
més necessàries: adequar la piscina municipal 
descoberta i escometre la ciutat esportiva. En un futur 
no exclou la construcció d'una piscina, tal vegada en 
el camp de la Foia però en l'actualitat  cal actuar 
sobre les prioritats i per a l'equip de govern la 
prioritat és la ciutat esportiva i les instal·lacions 
previstes en el Pla Provincial  d'Esports 2007/2102. 
Recorda que amb el conveni firmat amb l'Ajuntament 
de Burriana, els veïns de Betxí poden fer ús de la 
piscina coberta de Burriana en igualtat de condicions 
que els veïns d'este municipi i aconsella anar a poc a 
poc. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu, contesta que el Sr. alcalde no vol 
pactar res. Diu que el Sr. alcalde ha presentat els 
números de Burriana; però a ell se li ha facilitat una 
altra informació: Sogorb, que compta amb huit mil 
habitants construirà una piscina coberta de 50 metres 
i no li costa tres milions d'euros, sinó menys, segons 
li han comentat  
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde respon que en Peníscola també 
construiran una piscina i el seu preu ascendix a 
3.500.000 euros.  

dado varias pistas de las futuras instalaciones, 
aunque el debate continuará en sucesivas 
comisiones. Considera que la futura ciudad 
deportiva ha de ejecutarse conforme a lo previsto y 
que el Sr. Farinós explicó: con un campo de fútbol 
artificial, pistas de tenis, frontón (pues con la 
cubrición prevista de la actual pista se tiene pensado 
convertirlo en una Sala Multifuncional que 
complemente al Teatro). Cree que el proyecto de 
ciudad deportiva es bueno y con ella  y el futuro 
Servei Municipal d’Esports desaparecerían los 
problemas actuales: que los niños hayan de ir al 
campo de la Foia a jugar al  fútbol. Además la idea 
del equipo de gobierno sobre el actual el campo de 
fútbol municipal es desmantelarlo y crear una zona 
verde, similar a la de la UE-10, con zonas verdes y 
viviendas, como no puede ser de otra manera. Aclara 
que la desaparición del campo de fútbol municipal 
se ejecutaría, lógicamente, después de la 
construcción de la ciudad deportiva. 
En cuanto a la piscina cubierta, considera el Sr. 
Alcalde, que hoy en día, para un municipio como 
Betxí, con 5.000 habitantes es muy complicada, pues 
cuesta alrededor de 4.000.000 euros, con 
independencia de que su coste lo asuma o no  una 
empresa privada. Pero no solo es el precio, sino que 
después esta el mantenimiento de la misma. Explica 
el Sr. Blasco que hoy en día a un municipio con las 
infraestructuras de Betxí le resultaría muy difícil 
mantener una piscina cubierta en las condiciones 
adecuadas: el  presupuesto de Burriana para la 
piscina cubierta asciende a 60.000.000 pesetas 
anuales y necesita diez   personas. Por ello cree que 
hay que crear primero las infraestructuras más 
necesarias: adecuar la piscina municipal descubierta 
y acometer la ciudad deportiva. En un futuro no 
excluye la construcción de una piscina, tal vez en el 
campo de la Foia pero en la actualidad  hay que 
actuar sobre las prioridades y para el equipo de 
gobierno la prioridad es la ciudad deportiva y las 
instalaciones previstas en el Plan Provincial  de 
Deportes 2007/2102. Recuerda que con el convenio 
firmado con el Ayuntamiento de Burriana, los 
vecinos de Betxí pueden hacer uso de la piscina 
cubierta de Burriana en igualdad de condiciones que 
los vecinos de este municipio y aconseja ir poco a 
poco. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu, contesta que el Sr. Alcalde no quiere 
pactar nada. Dice que el Sr. Alcalde ha presentado 
los números de Burriana; pero a él se le ha facilitado 
otra  información: Segorbe, que cuenta con ocho mil 
habitantes va a construir una piscina cubierta de 50 
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Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu al·ludix a l'existència de piscines 
cobertes a Nules, la Vall d'Uixó, i diu que unes 
quatre-centes persones de Betxí acudixen cada dia a 
les piscines de diferents poblacions dels voltants. 
Accepta que el Sr. alcalde diga que la piscina coberta 
no és una prioritat per a ell, però no que les coses 
hagen de fer-se d'una forma determinada 
necessàriament. No esta conforme que el Sr. alcalde 
diga que en el camp de futbol municipal han 
d'executar-se una zona verda i vivendes, com no pot 
ser d'una altra forma: perquè les coses poden fer-se o 
no. Diu que el que demana és un acord sobre el futur 
esportiu del  municipi i considera que encara es pot 
pactar, perquè encara no s'ha construït la ciutat 
esportiva; encara que sense les dos propostes del 
BNV no serà possible i a més creu que es perdrà una 
ocasió idònia de tindre una ciutat esportiva en 
condicions. Creu que este no és el moment i sol·licita 
tractar el tema en alguna comissió o ple i no invertir 
els diners en coses, que després poden no ser 
rendibles. 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde diu que no comentarà més el tema, 
perquè ja es farà en futures comissions. Demana que 
no es prenguen les seues paraules al peu de la lletra: 
quan diu que és possible que la futura piscina pot 
anar al camp de la Foia, és una possibilitat, no és que 
siga així ja. 
Sr.Guillén: 
El Sr. Guillén al·ludix a la seua intervenció en el punt 
primer i demana al Sr. alcalde que no li molesten les 
preguntes i intervencions, perquè són les coses de la 
democràcia, i això és bo. Qualifica el Pla d'Esports, 
com curt i agònic. Critica que les convocatòries es 
traguen a l'agost, perquè ho considera un mes inhàbil, 
que fa difícil la tramitació i poder treballar. Pensa que 
a pesar d'això el tema s'ha descuidat. Recorda que en 
anteriors debats sobre instal·lacions esportives es va 
plantejar la construcció d'una piscina coberta, en les 
actuals instal·lacions de la piscina municipal i ara 
pareix que no serà  així. Este canvi creu que pot haver 
influït també en les presses d'última hora per a 
redactar l'actual projecte; i això demostra que a 
vegades les propostes no són bones. Pregunta al Sr. 
alcalde sobre les causes del canvi. Coincidix amb el 
Sr. Meneu en la necessitat consensuar les futures 
instal·lacions esportives. A més entén que si la 
piscina coberta es construïx en un futur fora de la 
ciutat esportiva esta naixerà coixa. Fa referència a 
una moció d'EUPV, sobre les energies alternatives, 
perquè en un punt d’esta, el debat del qual es va 
deixar per a després de l'estiu, es proposava utilitzar 

metros y no le cuesta tres millones de euros, sino 
menos, según le han comentado  
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde responde que en Peñiscola también 
van a construir una piscina y su precio asciende a  
3.500.000 euros.  
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu alude a la existencia de piscinas 
cubiertas en Nules, la Vall d’Uixó, y dice que unas  
cuatrocientas personas de Betxí acuden cada día a 
las piscinas de diferentes poblaciones de alrededor. 
Acepta que el Sr. Alcalde diga que la piscina 
cubierta no es una prioridad para él, pero no que las 
cosas hayan de hacerse de una forma determinada 
necesariamente. No esta conforme con que el Sr. 
Alcalde diga que en el campo de fútbol municipal 
han de ejecutarse una zona verde y viviendas, como 
no puede ser de otra forma: pues las cosas pueden 
hacerse o no. Dice que lo que pide es un acuerdo 
sobre el futuro deportivo del  municipio y considera 
que aún se puede pactar, pues todavía no se ha 
construido la ciudad deportiva; aunque sin las dos 
propuestas del BN no será posible y además cree que 
se perderá una ocasión idónea de tener una ciudad 
deportiva en condiciones. Cree que este no es el 
momento y solicita tratar el tema en alguna comisión 
o pleno y no invertir el dinero en cosas, que luego 
pueden que no sea rentables. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde dice que no va a comentar más el 
tema, pues ya se hará en futuras comisiones. Pide 
que no se tomen sus palabras al pie de la letra: 
cuando dice que es posible que la futura piscina 
puede ir al campo de la Foia, es una posibilidad, no 
es que sea así ya. 
Sr.Guillén: 
El Sr. Guillén alude a su intervención en el punto 
primero y pide al Sr. Alcalde que no le molesten las 
preguntas e intervenciones, pues son las cosas de la 
democracia, y ello es bueno. Califica el Plan de 
Deportes, como corto y agónico. Crítica que las 
convocatorias se saquen en agosto, pues lo considera 
un mes inhábil, que hace difícil la tramitación y 
poder trabajar. Piensa que pese a ello el tema se ha 
descuidado. Recuerda que en anteriores debates 
sobre instalaciones deportivas se planteó la 
construcción de una piscina cubierta, en las actuales 
instalaciones de la piscina municipal y ahora parece 
que no va a  ser así. Este cambio cree que puede 
haber influido también en las prisas de última hora 
para redactar el actual proyecto; y ello demuestra 
que a veces las propuestas no son buenas. Pregunta 
al Sr. Alcalde sobre las causas del cambio. Coincide 
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este tipus d'alternatives en alguna instal·lació 
municipal i creu que este haguera pogut ser un bon 
moment per a això. Sap de l'ús de les energies 
alternatives per a elevar la temperatura de l'aigua de 
les piscines, amb el que podria estar oberta més 
temps i abaratir el preu de manteniment. Diu que no 
ha tingut temps material per a estudiar la proposta 
presentada i ara sol·liciten que es recolze; alguna 
vegada així ho ha fet i no ha servit per a res. 
Manifesta que s'abstindrà, llevat que s'incloga alguna 
les seues propostes en la matèria, i pensa que seria 
important tindre-la en compte per a un pròxim debat. 
Exposa que no sap si haguera sigut possible cobrir la 
piscina a l'hivern i utilitzar-la descoberta a l'estiu, 
com fan moltes poblacions. Manifesta que si la 
proposta per a la inclusió en el Pla d'Instal·lacions 
Esportives es manté igual, s'abstindrà. 
Sr Blasco: 
El Sr. alcalde contesta que les dates són les que són, 
però no sols per a Betxí, sinó per a tota la Comunitat 
Valenciana; no és el primer pla que es fa així, hi ha 
hagut altres i sempre en les mateixes dates. La idea 
inicial era cobrir l'actual piscina, i únicament el 
cobriment de la part superior, motoritzada per a l'ús a 
l'estiu com a piscina descoberta, ascendia  a 
70.000.000 ptes, sense comptar amb la resta d'obres 
necessàries. Per això, pel  regidor d'esports i Betxí 
Cultural es va desestimar l'obra que en total ascendia 
al voltant de 200.000.000 pessetes. D'ací també la 
pressa de la tramitació. Recorda que l'import de les 
obres era de 70.000.000 ptes, dels quals el 33% 
corresponien a l'Ajuntament, encara que ha de 
consignar-se el total, la qual cosa per a un municipi 
com Betxí amb 400.000.000 ptes de pressupost era 
excessiu. Des del punt de vista racional les obres 
proposades són més lògiques, amb el consegüent 
estalvi d'aigua, clor, i avaries en els motors. A més 
suposen una inversió que  millorarà les inversions i 
s'estalviarà en manteniment. Quant a les energies 
alternatives, tots estan a favor d'elles; hui en dia 
resulten òptimes per a les obres noves, però tal 
vegada no per a un motor de 15 CV i un cost elèctric 
reduït. Recorda que l'amortització de les plaques 
solars és costosa. Pensa  que cal ser efectius, amb 
dades econòmiques que ho avalen, i diu al Sr. Guillén 
que la seua proposta no és factible. Tal vegada podria 
ampliar-se al Poliesportiu, però assegura que l'estudi 
econòmicofinancer seria negatiu: hui en dia amb les 
instal·lacions existents no resulta factible la dita 
energia: perquè el consum és acceptable i es paga el 
correcte, per la qual cosa es deixaran per a les noves 
instal·lacions les energies alternatives. 
El Sr. Guillén  replica que està demostrat que les 

con el Sr. Meneu en la necesidad de consensuar las 
futuras instalaciones deportivas. Además entiende 
que si la piscina cubierta se construye en un futuro 
fuera de la ciudad deportiva esta nacerá coja. Hace 
referencia a una moción de EUPV, sobre las 
energías alternativas, pues en un punto de la misma, 
cuyo debate se dejó para después del verano, se 
proponía utilizar este tipo de alternativas en alguna 
instalación municipal y cree que este hubiera podido 
ser un buen momento para ello. Sabe del uso de las 
energías alternativas para elevar la temperatura del 
agua de las piscinas con lo que podría estar abierta 
más tiempo y abaratar el precio de mantenimiento. 
Dice que no ha tenido tiempo material para estudiar 
la propuesta presentada y ahora solicitan que se 
apoye; alguna vez así lo ha hecho y no ha servido 
para nada. Manifiesta que se abstendrá, salvo que se 
incluya alguna sus propuestas en la materia, y piensa 
que sería importante tenerla en cuenta para un 
próximo debate. Expone que no sabe si hubiera sido 
posible cubrir la piscina en invierno y utilizarla 
descubierta en verano, como hacen muchas 
poblaciones. Manifiesta que si la propuesta para la 
inclusión en el Plan de Instalaciones Deportivas se 
mantiene igual, se abstendrá. 
Sr Blasco: 
El Sr. Alcalde contesta que las fechas son las que 
son, pero no sólo para Betxí, sino para toda la 
Comunidad Valenciana; no es el primer plan que se 
hace así, ha habido otros y siempre en las mismas 
fechas. La idea inicial era cubrir la actual piscina, y 
únicamente la cubrición de la parte superior, 
motorizada para el uso en verano como piscina 
descubierta, ascendía  a 70.000.000 ptas, sin contar 
con el resto de obras necesarias. Por ello, por  el 
concejal de deportes y Betxí Cultural se desestimó la 
obra que en total ascendía alrededor de 200.000.000 
pesetas. De ahí también la premura de la tramitación. 
Recuerda que el importe las obras era de 70.000.000 
ptas, de los que el 33% correspondían al 
Ayuntamiento, aunque ha de consignarse el total, lo 
que para un municipio como Betxí con 400.000.000 
ptas de presupuesto era excesivo. Desde el punto de 
vista racional las obras propuestas son más lógicas, 
con el consiguiente ahorro de agua, cloro, y  averías 
en los motores. Además suponen una inversión que  
mejorará las inversiones y se ahorrará en 
mantenimiento. En cuanto a las energías 
alternativas, todos están a favor de ellas; hoy en día 
resultan óptimas para las obras nuevas, pero tal vez 
no para un motor de 15 CV y un coste eléctrico 
reducido. Recuerda que la amortización de las placas 
solares es costosa. Piensa  que hay que ser efectivos, 
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energies alternatives suposen un estalvi i no veu 
voluntat en el Sr. alcalde per a la seua instal·lació. 
Assenyala com a exemple l'Ajuntament de Vall 
d'Uixó, que està procedint a la instal·lació d'este tipus 
d'energies i ací el Sr. alcalde diu que no són factibles. 
El Sr. Blasco contesta que quan es fan comparacions 
ha de ser entre municipis semblants i este no és el cas 
de Betxí i Vall d'Uixó: les comparacions han de fer-
se amb pobles de 10.000 habitants, com a màxim. 
El Sr. Guillén respon que el no compara habitants, 
sinó gestions. 
Per al Sr. Blasco des de fa temps pot afirmar-se que 
Betxí compta amb servicis superiors a municipis amb 
la mateixa grandària i inclús s'atrevix a dir que pot ser 
que comparativament siga el municipi de la província 
amb més activitats en proporció al nombre 
d'habitants. I açò no és només d'ara sinó de sempre, o 
almenys des de la democràcia. 
El Sr. Guillén diu que el Sr. alcalde demana que no 
comparen a Betxí amb altres municipis i en canvi, ell 
mateix en la sessió plenària que va tractar el tema de 
la ciutat esportiva va afirmar que esta seria la més 
gran no sols de la província, sinó del País Valencià i 
inclús més. 
El Sr. alcalde  diu que en este cas és que serà així. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot, demana disculpes perquè a causa de la 
pressa no ha pogut preparar notes sobre l'assumpte a 
tractar, per la qual cosa poden sorgir alguns aspectes 
inconnexos en el seu discurs. Planteja que després de 
l'explicació del Sr. alcalde li ha sorgit un dubte sobre 
la consignació perquè, en tractar-se d'un pla a 
executar en cinc anys, no té clar sí es consignarà per 
fases, durant els cinc anys, o es consignarà tot en un 
any. 
La Sra. Secretària explica que el pla tenen una única 
fase a executar en sis mesos, quant a la consignació 
caldrà vore les condicions de la convocatòria. 
El  Sr. Nebot, continua, creu que si la duració del Pla 
és per cinc anys, el més lògic seria que es finançara 
en este temps, d'acord amb la disponibilitat 
econòmica, en cas contrari no tindria sentit  que 
comprenga el període 2007-2012. Per això li resulta 
estrany que haja de consignar-se en el primer any el 
muntant íntegre de l'import d'un pla a executar en 
cinc anys. El Sr. alcalde contesta que estos aspectes 
es miraran tècnicament, a la qual cosa el Sr. Nebot 
respon que encara que es miren després, el Pla ja 
estarà aprovat i remés. Diu que serà el més dur i 
contundent que  puga en la seua intervenció:  la 
primera vegada que van tindre notícies de com volien 
cobrir l'actual piscina, va ser a través del periòdic 
propagandístic, que no informatiu, “Crònica 

con dato económicos que lo avalen, y dice al Sr. 
Guillén que su propuesta no es factible. Tal vez 
podría ampliarse al Polideportivo, pero asegura que 
el estudio económico financiero sería negativo: hoy 
en día con las instalaciones existentes no resulta 
factible dicha energía: pues el consumo es aceptable 
y se paga lo correcto, por lo que van a dejarse para 
las nuevas instalaciones las energías alternativas. 
El Sr. Guillén  replica que está demostrado que las 
energías alternativas suponen un ahorro y no ve  
voluntad en el Sr. Alcalde para su instalación. 
Señala como ejemplo el Ayuntamiento de Vall 
d’Uixó, que está procediendo a la instalación de este 
tipo de energías y aquí el Sr. Alcalde dice que no 
son factibles. 
El Sr. Blasco contesta que cuando se hacen 
comparaciones ha de ser entre municipios similares 
y este no es el caso de Betxí y Vall d’Uixó: las 
comparaciones han de hacerse con pueblos de 
10.000 habitantes, como máximo. 
El Sr. Guillén responde que el no compara 
habitantes, sino gestiones. 
Para el Sr. Blasco desde hace tiempo puede 
afirmarse que Betxí cuenta con servicios superiores 
a municipios con el mismo tamaño e incluso se 
atreve a decir que puede ser que comparativamente 
sea el municipio de la provincia con más actividades 
en proporción al número de habitantes. Y esto no es 
solo de ahora sino de siempre, o al menos desde la 
democracia. 
El Sr. Guillén dice que el Sr. Alcalde pide que no 
comparen a Betxí con otros municipios y en cambio, 
él mismo en la sesión plenaria que trató el tema de la 
ciudad deportiva afirmó que esta sería la más grande 
no sólo de la provincia, sino del País Valencià e 
incluso más. 
El Sr. Alcalde  dice que en este caso es que será así. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot, pide disculpas pues debido a la 
premura no ha podido preparar notas sobre el asunto 
a tratar, por lo que puede surgir algunos aspectos 
inconexos en su discurso. Plantea que tras la 
explicación del Sr. Alcalde le ha surgido una duda 
sobre la consignación pues, al tratarse de un plan a 
ejecutar en cinco años, no tiene claro sí se 
consignará por fases, durante los cinco años, o se 
consignará todo en un año. 
La Sra. Secretaria explica que el plan tienen una 
única fase a ejecutar en seis meses, en cuanto a la 
consignación habrá que ver las condiciones de la 
convocatoria. 
El  Sr. Nebot, continúa, cree que si la duración del 
plan es por cinco años, lo más lógico sería que se 
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Comarcal”, pagat per tots els veïns de Betxí, a major 
glòria del PP; allí es va dir que es construiria la 
piscina coberta. Espera, per això que en el pròxim 
número del periòdic, almenys rectifique esta 
informació. Explica que pensava que en la passada 
Comissió es presentaria el projecte per a la 
construcció de la piscina coberta. Manifesta que el PP 
ja els té acostumats que, segons ells, els projectes 
més importants vinguen sempre a l'agost. Parla  del 
PATECAS, del que diu que mai més es va saber; i ara  
un tema tan important com planificar totes les 
instal·lacions esportives per al període 2007/2012. Es 
pregunta si no hi ha comunicació entre les diferents 
administracions governades pel PP,  per a  informar 
que  les convocatòries eixiran a l'agost i poder 
preparar els projectes amb temps. Pregunta també si 
coneixien el pressupost que tenien per a gastar, 
perquè no  té clar si  ho sabien, o és que en veure que 
no tenien diners suficients, han sol·licitat de 
l'arquitecte que en una setmana prepare el projecte 
que hui es presenta. Açò denota una improvisació 
grandíssima, i a més no sap per què ha de fer-se 
l'obra, ni si es disposa de diners suficients per a això,  
ni que passarà si després no pot assumir-se la 
quantitat de la inversió , entre altres coses per 
desconéixer la situació pressupostària actual. Recorda 
que no s'ha liquidat el pressupost 2005, no se sap si hi 
haurà romanent positiu o negatiu, si hi haurà 
ingressos superiors o estos seran segons la previsió. 
De ser així pràcticament la situació econòmica 
quedara a zero, amb la qual cosa no es podrà reduir  
el possible dèficit, i inevitablement  caldrà  liquidar 
amb superàvit. Estem al  setembre, diu,  i no es pot 
saber  si  hi haurà diners per a liquidar els gastos per 
festes o no. Demostra açò que la gestió no és tan 
meravellosa ni tan accelerada com el Sr. alcalde vol 
fer creure. Estima que en el que van accelerats és a 
fer declaracions en premsa, però no tant en la gestió. 
Exposa que l'obra que ara es pretén fer pot ser o no 
imprescindible, però no està connectada entre si: els 
vestidors poden executar-se independentment de la 
resta; a més en ambdós casos considera que no tenen 
l'entitat suficient com per a incloure's en un Pla 
Provincial d'Esports, podrien fer-se amb subvencions 
de l'INEM, amb inversions pròpies, o acudir a 
diferents convenis. Reconeix que la tanca de la 
piscina està en mal estat, però no com per a caure 
durant el present any, o el que ve; els vestidors poden 
millorar-se però estan com estaven els del Camp de la 
Foia i estos han tardat tres anys a reparar-los. Entén 
que si les obres previstes es fraccionaren, podrien 
utilitzar el Pla d'Esports, per a coses més importants. 
Si la inversió de Pla d'Esports pot fraccionar-se en 

financiará en este tiempo, de acuerdo con la 
disponibilidad económica, de lo contrario no tendría 
sentido  que abarcará el periodo 2007-2012. Por ello 
le resulta extraño que haya de consignarse en el 
primer año el montante íntegro del importe de un 
plan a ejecutar en cinco años. El Sr. Alcalde contesta 
que estos aspectos se mirarán técnicamente, a lo que 
el Sr. Nebot responde que aunque se miren después, 
el plan ya estará aprobado y remitido. Dice que va a 
ser lo más duro y contundente que  pueda en su 
intervención:  la primera vez que tuvieron noticias 
de cómo querían cubrir la actual piscina, fue a través 
del periódico propagandístico, que no informativo, 
“Crónica Comarcal”, pagado por todos los vecinos 
de Betxí, a mayor gloria del PP; allí se dijo que se 
construiría la piscina cubierta. Espera, por ello que 
en el próximo número del periódico, por lo menos 
rectifique esta información. Explica que pensaba que 
en la pasada comisión se presentaría el proyecto para 
la construcción de la piscina cubierta. Manifiesta que 
el PP ya les tiene acostumbrados a que, según ellos, 
los proyectos más importantes vengan siempre en 
agosto. Habla  del PATECAS, del que dice que 
nunca más se supo; y ahora  un tema tan importante 
como planificar todas las instalaciones deportivas 
para el periodo 2007/2012. Se pregunta si no existe 
comunicación entre las diferentes administraciones 
gobernadas por el PP,  para  informar de que  las 
convocatorias van a salir en agosto y poder  
preparar los proyectos con tiempo. Pregunta también 
si conocían el presupuesto que tenían para gastar, 
pues no  tiene claro si  lo sabían, o es que al ver que 
no tenían dinero suficiente, han solicitado del 
arquitecto que en una semana prepare el proyecto 
que hoy se presenta. Esto denota una improvisación 
grandísima, y además no sabe por qué ha de hacerse 
la obra, ni si se dispone de dinero suficiente para 
ello,  ni que pasará si después no puede asumirse el 
montante de la inversión , entre otras cosas por 
desconocer la situación presupuestaria actual. 
Recuerda que no se ha liquidado el presupuesto 
2005, no se sabe si habrá remanente positivo o 
negativo, si habrá mayores ingresos o estos serán 
según la previsión. De ser así prácticamente la 
situación económica quedara a cero, con lo que no se 
podrá reducir  el posible déficit, e inevitablemente  
habrá que  liquidar con superávit. Estamos en  
septiembre, dice,  y no se puede saber  si  habrá 
dinero para liquidar los gastos por fiestas o no. 
Demuestra esto que la gestión no es tan maravillosa 
ni tan acelerada como el Sr. Alcalde quiere hacer 
creer. Estima que en lo que van acelerados es en 
hacer declaraciones en prensa, pero no tanto en la 
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cinc anys, estima que la construcció de la ciutat 
esportiva s'haguera pogut fer en fases; primer 
adquisició i després construcció en els camps del CD 
Betxí i veïns; i no cal per a això esperar que la 
població augmente. Per a finalitzar manifesta al Sr. 
alcalde que, si com pareix vol fer una obra 
emblemàtica,  i poder inaugurar-la, vaja al camp 
municipal de futbol i pose gespa artificial perquè 
juguen els xiquets i així acabarà amb el problema del 
camp de la Foia. Quant a les obres en l'actual piscina 
i poliesportiu, aconsella que es facen per fases fora 
del Pla Provincial d'Esports. Anuncia l'oposició del 
grup socialista al projecte presentat, que diu, que ve a 
resultes del fracàs del projecte inicial publicitat pel 
Sr. Blasco. Reitera que l'actual memòria s'ha posat a 
la seua disposició fa dos dies, ha existit pressa per 
fer-la, perquè segons ell, s'ha renunciat al projecte 
inicial, després de la convocatòria i publicació del pla 
provincial , per no tindre diners. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco exposa que no rebatrà els arguments del 
Sr. Nebot, encara que pot, perquè considera que  no 
ha de fer-ho. Explica que la pressa ha vingut 
determinada perquè el dia 10 d'agost va eixir  
publicat el Pla en el  DOGV i a partir d'esta data 
disposen d'un mes com tots, moment en què es van 
posar a treballar en el possible cobriment de la 
piscina municipal. Veient que el cost d'esta actuació 
podia incrementar-se molt i pensant que eren més 
necessàries les obres ara presentades, van optar per 
estes. Manifesta que l'obres són molt importants i 
urgents. És veritat que en un primer moment es va 
optar pel cobriment de la piscina, però s'ha vist que 
estes obres eren necessàries. Justifica de nou la 
pressa: des de la convocatòria han tingut un mes, com 
la resta de municipis de la Comunitat Valenciana per 
a redactar els projectes i així ho han fet. Aclarix al Sr. 
Nebot que no li explica altres motius d'índole 
econòmic –Financer, per no ser  moment per a això. 
Després de les intervencions es posa el dictamen a 
votació, i queda aprovat set vots a favor (P.P.) i sis 
abstencions (PSOE, E.U i B.N.V.). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

gestión. Expone que la obra que ahora se pretende 
hacer puede ser o no imprescindible, pero no está 
conectada entre sí: los vestuarios pueden ejecutarse 
independientemente del resto; además en ambos 
casos considera que no tienen la entidad suficiente 
como para incluirse en un Plan Provincial de 
Deportes, podrían hacerse con subvenciones del 
INEM, con inversiones propias, o acudir a diferentes 
convenios. Reconoce que la valla de la piscina está 
en mal estado, pero no como para caer durante el 
presente año, o el que viene; los vestuarios pueden 
mejorarse pero están como estaban los del Campo de 
la Foia y estos han tardado tres años en repararlos. 
Entiende que si las obras previstas se fraccionaran, 
podrían utilizar el Plan de Deportes, para cosas más 
importantes. Si la inversión de Plan de Deportes 
puede fraccionarse en cinco años, estima que la 
construcción de la ciudad deportiva se hubiera 
podido hacer en fases; primero adquisición y luego 
construcción en los campos del CD Betxí y 
aledaños; y no hace falta para ello esperar que la 
población aumente. Para finalizar manifiesta al Sr. 
Alcalde que, si como parece quiere hacer una obra 
emblemática,  y poder inaugurarla, vaya al campo 
municipal de fútbol y ponga césped artificial para 
que jueguen los niños y así acabará con el problema 
del campo de la Foia. En cuanto a las obras en la 
actual piscina y polideportivo, aconseja que se hagan 
por fases fuera del Plan Provincial de Deportes. 
Anuncia la oposición del grupo socialista al proyecto 
presentado, que dice, que viene a resultas del fracaso 
del proyecto inicial publicitado por el Sr. Blasco. 
Reitera que la actual memoria se ha puesto a su 
disposición hace dos días, ha existido prisa por 
hacerla, pues según él, se ha renunciado al proyecto 
inicial, después de la convocatoria y publicación del 
plan provincial , por no tener dinero. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco expone que no va a rebatir los 
argumentos del Sr. Nebot, aunque puede, pues 
considera que  no debe hacerlo. Explica que la 
premura ha venido determinada porque el día 10 de 
agosto salió  publicado el Plan en el  DOGV y a 
partir de esta fecha disponen de un mes como todos, 
momento en el que se pusieron a trabajar en la 
posible cubrición de las piscina municipal. Viendo 
que el coste de esta actuación podía incrementarse 
mucho y pensando que eran más necesarias las obras 
ahora presentadas, optaron por estas. Manifiesta que 
la obras son muy importantes y urgentes. Es verdad 
que en un primer momento se optó por la cubrición 
de la piscina, pero se ha visto que estas obras eran 
necesarias. Justifica de nuevo la premura: desde la 
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94/2006,- PRECS I PREGUNTES,- 
Pels membres de la corporació  es realitzen els 
següents: 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén fa una pregunta referent al conveni 
recentment firmat amb l'Ajuntament de Burriana, per 
a l'ús de la piscina; manifesta que abans de la firma 
del conveni ja es van fer preinscripcions i demana 
que s'actue en estos casos com si el conveni haguera 
estat firmat, en eixe moment. 
 
La Sra. Martínez contesta que el conveni s'ha firmat 
ara, però la planificació que s'ha fet des de 
l'Ajuntament de Burriana, és respectar als que ja 
estaven utilitzant els servicis de la piscina. Informa 
que en l'actualitat la piscina es troba en situació de 
parada tècnica i que el dia 13 es reprendran les 
activitats. Estima que a partir d’eixe dia 
s'incrementaran les sol·licituds de veïns de Betxí, i en 
la mesura que a Burriana puguen acceptar més socis, 
així ho faran, no s’operarà amb caràcter retroactiu.  
 
El Sr. Guillén diu que si el conveni s'haguera firmat 
abans de la preinscripció no existirien problemes. 
 
La Sra. Martínez assentix, però afirma que  tot té un 
dia d'inici i de final. Recorda que  el text del conveni 
va ser aprovat per l'Ajuntament de Betxí, al juny i pel 
de Burriana al juliol, i es va firmar el conveni al 
setembre. 
El Sr. Guillén sol·licita que es demane a l'Ajuntament 
de Burriana igualtat de drets per als que van fer la 
preinscripció  prèviament a la firma del conveni . 
 
La Sra Martínez Vedrí diu que sí se sol·licitarà,  però 
que no era el conveniat. La gent que fins ara estava 
utilitzant els servicis tindran la condició de socis, 
però no sap si amb caràcter retroactiu, perquè no 
s'havia tingut en compte eixa possibilitat. Informa 
que la piscina de Burriana disposa d'un fitxer de 
dades d'aproximadament 200 veïns de Betxí, que han 
fet ús de les instal·lacions, encara que aclarix que no 
a l'uníson. D'estos en l'actualitat només uns pocs 
continuaven assistint i estos tindrà prioritat. 

convocatoria han tenido un mes, como el resto de 
municipios de la Comunidad Valenciana para 
redactar los proyectos y así lo han hecho. Aclara al 
Sr. Nebot que no le explica otros motivos de índole 
económico –financiero, por no ser  momento para 
ello. 
Tras las intervenciones se pone el dictamen a 
votación, quedando aprobado siete votos a favor 
(P.P.) y seis abstenciones (PSOE, E.U  y B.N.). 
94/2006,- RUEGOS Y PREGUNTAS,- 
Por los miembros de la Corporación  se realizan los 
siguientes: 
Sr. Guillén: 
El Sr. Guillén hace una pregunta referente al 
convenio recientemente firmado con el 
Ayuntamiento de Burriana, para el uso de la piscina; 
manifiesta que antes de la firma del convenio ya se 
hicieron preinscripciones y pide que se actúe en 
estos casos como si el convenio hubiera estado 
firmado, en ese momento. 
La Sra. Martínez contesta que el convenio se ha 
firmado ahora, pero la planificación que se ha hecho 
desde el Ayuntamiento de Burriana, es respetar a 
quienes ya estaban utilizando los servicios de la 
piscina. Informa que en la actualidad la piscina se 
encuentra en situación de parada técnica y que el día 
13 van a reanudarse las actividades. Estima que a 
partir de dicho día se incrementarán las solicitudes 
de vecinos de Betxí, y en la medida en que en 
Burriana puedan aceptar más socios, así lo harán, no 
operando con carácter retroactivo.  
El Sr. Guillén dice que si el convenio se hubiera 
firmado antes de la preinscripción no existirían 
problemas. 
La Sra. Martínez asiente, pero afirma que  todo tiene 
un día de inicio y de final. Recuerda que  el texto del 
convenio fue aprobado por el Ayuntamiento de 
Betxí, en junio y por el de Burriana en julio, 
firmándose el convenio en septiembre. 
El Sr. Guillén solicita que se pida al Ayuntamiento 
de Burriana igualdad de derechos para quienes 
hicieron la preinscripción  previamente a la firma del 
convenio . 
La Sra Martínez Vedrí dice que sí se solicitará,  pero 
que no era lo conveniado. La gente que hasta ahora 
estaba utilizando los servicios tendrán la condición 
de socios, pero no sabe si con carácter retroactivo, 
pues no se había tenido en cuenta tal posibilidad. 
Informa que la piscina de Burriana dispone de un 
fichero de datos de alrededor de 200 vecinos de 
Betxí, que han hecho uso de las instalaciones, 
aunque aclara que no al unísono. De estos en la 
actualidad solo unos pocos continuaban asistiendo y 
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El Sr. Guillén reitera la seua sol·licitud de 
reconeixement retroactiu en la condició de soci, en 
benefici de tots. 
La Sra. Martínez respon que precisament el conveni 
s'ha firmat per a oferir als veïns de Betxí facilitats en  
la seua assistència a la piscina de Burriana, a més 
amb un cost més reduït. Informa que l'estalvi de cada 
un dels socis serà de 80.000 ptes /any. 
El Sr. Guillén diu que el conveni es va considerar 
beneficiós per a tots i per això fou aprovat per 
unanimitat. 
 
Sr. Guillén: 
Davant de l'inici del curs escolar pregunta per 
l'ordenança de telefonia mòbil; demana que si no se li 
pot  contestar ara se li facilite la informació en el 
pròxim Ple. 
El Sr. alcalde dóna la paraula a la Sra. secretària, la 
qual contesta que s'han presentat dos al·legacions per 
part d'empreses instal·ladores, que seran resoltes pel 
Ple, però prèviament ha d'emetre's informe tècnic 
respecte d'això. 
El Sr. Guillén sol·licita la màxima urgència, per a 
agilitzar l'aprovació definitiva de l'ordenança, perquè 
afirma que fa temps que es va redactar. Fa referència 
al muntatge de barreres i “cadafals” per a les festes 
taurines. Diu que en el seu moment es va justificar 
l'antelació amb què es van muntar, per la necessitat 
de comprovar la seguretat d’estos però, en l'actualitat 
i després de la finalització de les festes continuen 
muntats amb les evidents molèsties que això 
comporta -inclús hi ha un davant de  l'Ajuntament 
ocupant la via pública i generant perjuís-. Pregunta 
quina és la raó i criteri  seguit per a això i si s'han 
tingut en compte els perills que genera. 
 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco comenta que no té constància que cap 
veí s'haja dirigit a l'Ajuntament per a protestar per les 
molèsties ocasionades pels cadafals, perquè tots 
entenen que en el mes d'agost s'han celebrat les festes 
dels quintos i ara al setembre es celebraran les festes 
majors i que encara falten per fer algunes “rateres”. 
Per això s'ha considerat millor deixar estes muntades 
i escometre el muntatge de les que falten, perquè 
desmuntar-les i tornar a muntar-les suposa un temps 
de treball de la brigada que és necessari per a altres 
coses. Matisa que si enguany les “rateres” s'han 
deixat muntades ha sigut perquè queden algunes per 
fer, però l'any  que ve després de les festes d'agost 
segurament es desmuntaran i  per a les festes de 
setembre es tornaran a muntar. 

estos tendrá prioridad. 
El Sr. Guillén reitera su solicitud de reconocimiento 
retroactivo en la condición de socio, en beneficio de 
todos. 
La Sra. Martínez responde que precisamente el 
convenio se ha firmado para ofrecer a los vecinos de 
Betxí facilidades en  su asistencia a la piscina de 
Burriana, además con un coste más reducido. 
Informa que el ahorro de cada uno de los socios será 
de 80.000 ptas /año. 
El Sr. Guillén dice que el convenio se consideró 
beneficioso para todos, de ahí que fuera aprobado 
por unanimidad. 
Sr. Guillén: 
Ante el inicio del curso escolar pregunta por la 
ordenanza de telefonía móvil; pide que si no se le 
puede  contestar ahora se le facilite la información 
en el próximo pleno. 
El Sr. Alcalde da la palabra a la Sra. Secretaria, la 
cual contesta que se han presentado dos alegaciones 
por parte de empresas instaladoras, que serán 
resueltas por el Pleno, pero previamente debe 
emitirse informe técnico al respecto. 
El Sr. Guillén solicita la máxima urgencia, para 
agilizar la aprobación definitiva de la ordenanza, 
pues afirma que hace tiempo que se redactó. Hace 
referencia al montaje de barreras y “cadafals” para 
las fiestas taurinas. Dice que en su momento se 
justificó la antelación con que se montaron, por la 
necesidad de comprobar la seguridad de los mismos 
pero, en la actualidad y tras la finalización de las 
fiestas continúan montados con las evidentes 
molestias que ello conlleva -incluso hay uno delante 
del  Ayuntamiento ocupando la vía pública y 
generando perjuicios-. Pregunta cuál es la razón y 
criterio  seguido para ello y si se han tenido en 
cuenta los peligros que genera. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Blasco comenta que no tiene constancia de 
que ningún vecino se haya dirigido al Ayuntamiento 
para protestar por las molestias ocasionadas por los 
cadafales, pues todos entienden que en el mes de 
agosto se han celebrado las fiestas de los quintos y 
ahora en septiembre van a celebrarse las fiestas 
mayores y que aún faltan por hacer algunas 
“rateras”. Por ello se ha considerado mejor dejar 
estas montadas y acometer el montaje de las que 
faltan, pues desmontarlas y volver a montarlas 
supone un tiempo de trabajo de la brigada que es 
necesario para otras cosas. Matiza que si este año las 
rateras se han dejado montadas ha sido porque 
quedan algunas por hacer, pero el  próximo año 
después de las fiestas de agosto seguramente se 
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El Sr. Guillén,  pregunta al Sr. alcalde, indistintament 
que hi haja hagut gent que s'haja queixat o no, encara 
que a ell li consta que si hi ha hagut queixes, si li 
pareix normal deixar les barreres i “rateres” muntades 
durant tant de temps. I vist que el regidor  de festes 
assentix, entén que des de la majoria absoluta  pareix 
que si és normal. 
El Sr. Remolar, regidor de festes, manifesta que quan 
hi ha hagut queixes, per les molèsties ocasionades per 
les “rateres”, estes s'han retirat immediatament. 
Al·ludix al cas concret de l'immoble on se situa la 
infermeria perquè allí, davant de les molèsties que 
podien ocasionar, han sigut retirades. Igualment 
davant de les queixes dels veïns, totes les “rateres” 
que molestaven s'han retirat, per la qual cosa no pot 
dir el  Guillén que açò no és cert. 
El Sr. Guillén contesta que no canvien el tema i 
pregunta de nou què fan les “rateres” i barreres en la 
via pública i si açò els pareix normal.  
El Sr. Remolar respon que per damunt de la vorera es 
pot passar i diu que a ell personalment sí li pareix 
normal. 
El Sr. Guillén diu que s'està potenciant la seguretat al 
carrer i que la gent circule correctament i   pregunta 
de nou si és normal trobar-se un ferro damunt de la 
vorera. 
El Sr. Remolar pregunta al Sr. Guillén si per damunt 
de la vorera es pot passar o no. 
El Sr. Guillén contesta que no i convida al Sr. 
Remolar que intente passar amb un cotxe de bebé, al 
que este contesta que quan vulga. 
El Sr. Guillén mostra la seua incredulitat i diu que si 
és perquè a l'equip de govern li dóna la gana, ho 
accepta, però no li pareix correcte. 
El Sr. Blasco manifesta que no es fa mai res “perquè 
els dóna la gana”, i que ja li ha explicat les raons de 
la permanència de les barreres, encara que el Sr. 
Guillén no vol escoltar-les. Reitera que el  motiu és 
que enguany s'han fet “rateres” noves i que la brigada 
d'obres té el seu període vacacional, per la qual cosa 
era materialment impossible desmuntar-les i muntar-
les una altra vegada. Quant a les queixes de la gent 
manifesta que es queixaran al Sr. Guillén, perquè ni 
el regidor de festes ni ell mateix han rebut queixes. 
 
 
El Sr. Guillén contesta que és ell qui s'està queixant i 
si això no és suficient; reitera que amb les “rateres” 
s'esta envaint el carrer i no accepta que se li conteste 
que això és normal. 
El Sr. Blasco respon que la tolerància que està tan de 

desmontarán y  para las fiestas de septiembre se 
volverán a montar. 
El Sr. Guillén, pregunta al Sr. Alcalde, 
indistintamente de que haya habido gente que se 
haya quejado o no, aunque a él le consta que si ha 
habido quejas, si le parece normal dejar las barreras 
y rateras montadas durante tanto tiempo. Y visto que 
el concejal  de fiestas asiente, entiende que desde la 
mayoría absoluta  parece que si es normal. 
El Sr. Remolar, concejal de fiestas, manifiesta que 
cuando ha habido quejas, por las molestias 
ocasionadas por las rateras, estas se han  retirado de 
inmediato. Alude al caso concreto del inmueble 
donde se sitúa la enfermería pues allí, ante las 
molestias que podían ocasionar, han sido retiradas. 
Igualmente ante las quejas de los vecinos, todas las 
rateras que molestaban se han retirado, por lo que no 
puede decir el  Guillén que esto no es cierto. 
El Sr. Guillén contesta que no cambien el tema y 
pregunta de nuevo qué hacen las rateras y barreras 
en la vía pública y si esto les parece normal.  
El Sr. Remolar responde que por encima de la acera 
se puede pasar y dice que a él personalmente sí le 
parece normal. 
El Sr. Guillén dice que se está potenciando la 
seguridad en la calle y que la gente circule 
correctamente y pregunta de nuevo si es normal 
encontrarse un hierro encima de la acera. 
El Sr. Remolar pregunta al Sr. Guillén si por encima 
de la acera se puede pasar o no. 
El Sr. Guillén contesta que no y emplaza al Sr. 
Remolar a que intente pasar con un coche de bebé, a 
lo que este contesta que cuando quiera. 
El Sr. Guillén muestra su incredulidad y dice que si 
es porque al equipo de gobierno le da la gana, lo 
acepta, pero no le parece correcto. 
El Sr. Blasco manifiesta que no se hace nunca nada 
“porque les de la gana”, y que ya le ha explicado las 
razones de la permanencia de las barreras, aunque el 
Sr. Guillén no quiere escucharlas. Reitera que el  
motivo es que este año se han hecho rateras nuevas y 
que la brigada de obras tiene su periodo vacacional, 
por lo que era materialmente imposible desmontar 
las rateras y montarlas otra vez  junto con las que 
faltan y este es el único  motivo. En cuanto a las 
quejas de la gente manifiesta que se quejarán al Sr. 
Guillén, pues ni el concejal de fiestas ni él mismo 
han recibido quejas. 
El Sr. Guillén contesta que es él quien se está 
quejando y si ello no es suficiente; reitera que con 
las rateras se esta invadiendo la calle y no acepta que 
se le conteste que esto es normal. 
El Sr. Blasco responde que la tolerancia que esta tan 
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moda, hauria d'estar present també en este tema. 
 
El Sr. Nebot planteja les qüestions següents:  
Afirma, encara que no sap si és el lloc adequat, que 
tal vegada haguera sigut convenient emetre un 
comunicat oficial pels recents actes vandàlics. Ell per 
la seua banda, en nom del seu grup, sí que vol 
condemnar estos actes i mostrar solidaritat amb 
l’empresa que ha resultat afectada. Manifesta el 
suport del seu grup al Sr. alcalde en totes les 
actuacions que  realitze respecte  d’això.  
També,  diu, que davant de l'inici del curs escolar, ha 
comprovat que els fanals situats junt amb el centre 
Cervantes, en la fatxada del carrer Trinitat, estan 
trencades, per la qual cosa demana que es reparen en 
tot el que es puga. 
 
El Sr. alcalde contesta que es repararan l'endemà o a 
tot tardar dilluns que ve. 
El Sr. Nebot manifesta la seua conformitat i diu que 
si a l'entorn d'un col·legi se li presta atenció i és 
agradable, l'assistència és més positiva. 
El Sr. alcalde explica que qualsevol avaria o ruptura, 
tant si és comunicada pels servicis tècnics, regidors o 
veïns, s'intenta reparar amb la major celeritat; i 
encara que no coneixien l'avaria dels fanals, es 
procedirà immediatament a la seua reparació. En este 
sentit informa que també s'han atés les peticions del 
director del col·legi. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot matisa la seua intervenció en el Ple, 
explicant que volia demostrar amb això un crítica 
dura a l'actuació de l'equip de govern en alguns 
assumptes. Explica que tal vegada haja paregut que fa 
temps que no va per la piscina i la veritat és que  
governe qui governe, ell utilitza tots els servicis 
públics de què disposa el municipi. Repta al Sr. 
alcalde en este sentit, sobretot respecte de la piscina 
que utilitza assíduament, encara que s'haja volgut 
donar a entendre que s'ha despreocupat d'esta 
instal·lació. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu, fa referència a un debat anterior entre 
ell i el Sr. alcalde, pel tema de la premsa  comarcal i 
pregunta el cost d'esta, tant en impressió, com en 
repartiment, és a dir el cost total. Justifica la pregunta 
en el fet que l'alcalde ha vetat la participació dels 
grups de l'oposició en l’esmentat periòdic i demana 
que en la pròxima sessió se li conteste. 
 
Sr. Blasco: 
El Sr. alcalde respon que en la pròxima comissió 
facilitarà la informació sol·licitada. 

de moda, debería estar presente también en este 
tema. 
El Sr. Nebot plantea las siguientes cuestiones:  
Afirma, aunque no sabe si es el lugar adecuado, que 
tal vez hubiera sido conveniente emitir un 
comunicado oficial por los recientes actos 
vandálicos. Él por su parte, en nombre de su grupo, 
si que quiere condenar dichos actos y mostrar 
solidaridad con la empresa que ha resultado 
afectada. Manifiesta el apoyo de su grupo al Sr. 
Alcalde en todas las actuaciones que  realice al  
respecto.  
También,  dice, que ante el inicio del curso escolar, 
ha comprobado que las farolas situadas junto al 
centro Cervantes, en la fachada de la calle Trinitat, 
están rotas, por lo que pide que se reparen en cuanto 
sea posible. 
El Sr. Alcalde contesta que se repararán al día 
siguiente o a más tardar el próximo lunes. 
El Sr. Nebot manifiesta su conformidad y dice que si 
el entorno de un colegio esta cuidado y es agradable, 
la asistencia es más positiva. 
El Sr. Alcalde explica que cualquier avería o rotura, 
tanto si es comunicada por los servicios técnicos, 
concejales o vecinos, se intenta reparar con la mayor 
celeridad; y aunque no conocían la avería de las 
farolas, se procederá de inmediato a su reparación. 
En este sentido informa que también se han atendido 
las peticiones del Director del colegio. 
Sr. Nebot: 
El Sr. Nebot matiza su intervención en el Pleno, 
explicando que quería demostrar con ello un crítica 
dura a la actuación del equipo de gobierno en 
algunos asuntos. Explica que tal vez haya parecido 
que hace tiempo que no va por la piscina y lo cierto 
es que  gobierne quien gobierne, el utiliza todos los 
servicios públicos de que dispone el municipio. Reta 
al Sr. Alcalde en este sentido, sobre todo respecto de 
la piscina que utiliza asiduamente, aunque se haya 
querido dar a entender que se ha despreocupado de 
esta instalación. 
Sr. Meneu: 
El Sr. Meneu, hace referencia a un debate anterior 
entre él y el Sr. Alcalde, por el tema de la prensa  
comarcal y pregunta el coste de está, tanto en 
impresión, como reparto, es decir el coste total. 
Justifica la pregunta en que el alcalde ha vetado la 
participación de los grupos de la oposición en dicho 
periódico y pide que en la próxima sesión se le 
conteste. 
Sr. Blasco: 
El Sr. Alcalde responde que en la próxima comisión 
facilitará la información solicitada. 
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I, no havent-hi més assumptes per a tractar, quan són 
les vint-i-una hores cinquanta-cinc minuts, es dóna 
per acabada la reunió, de la qual s'alça la present acta, 
de què done fe. 
 

VP 
          L'alcalde 

Y, no habiendo más asuntos que tratar, cuando son 
las veintiuna horas cincuenta y cinco minutos, se da 
por terminada la reunión, de la cual se levanta la 
presente acta, de que doy fe. 
 

Vº Bº 
          El Alcalde 
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